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‘Onze nob’le discipline’ 

Door Max Nederkoorn en Stijn van den Wijngaard 
 

NB: Voor ceremonieel gebruik worden slechts het eerste couplet en het refrein gezongen.  
 

Onze nob’le discipline, 
De politieke wetenschap! 

Het debat is voor ons routine, 

Trots op ’t studieus broederschap,  
Dit Leidsch superieur instituut,  

Eren wij de vereniging, 
Die heerst en regeert deze stad: 

Sedert ’t jaar één-en-tachtig 

Is de SPIL oppermachtig! 

 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! De SPIL maakt ‘t verschil!  
Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL 

 
 

[[Rijk’lijk vloei’ de alcohol, De politieke borrelpraat!  
Drinken hoort bij ’t protocol, 

Zoveel dat het nergens meer op slaat. 

Dit Leidsch superieur instituut, 

Eren wij de vereniging, 
Die heerst en regeert deze stad:  

Wie ons ziet heeft direct een  

Minderwaardigheidscomplex! 

 
 

Maak plaats, hier is de SPIL! De SPIL maakt ’t verschil!  
Chapeau, chapeau: 

Wij prijzen hoog 

De glorie van de SPIL]] 

 

 



 
4 

 

 

AGENDA 

 
1.   Opening 
 
2.   Instelling der stemcommissie 
 
3.   Vaststellen agenda 
 
4.   Mededelingen 
 
5.    Ingekomen stukken 
 
6.   Vaststellen notulen Instemmings-ALV d.d. 21 juni 2016 
 
7.   Eindverslag SPIL-bestuur 2015-2016, ‘SPILhouet’ 
 
8.   Rapport der Kascommissie ‘Lambooij is in den olie, in den olie is Lambooij’  
 
9.   Kandidaatstelling van de Kascommissie 
 
10. Decharges en installaties 
 
11. W.v.t.t.k. 
 
12. Rondvraag 
 
13. Decharge der stemcommissie 
 
14. Sluiting 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
5 

 

NOTULEN DER INSTEMMINGS-ALV D.D. 21 JUNI 2016 
 

Opening 
De ALV-voorzitter, dhr. Van Zagten, opent de vergadering om 19:35. De aanwezigen van de ALV zijn:  
 
Nikki Gommers Ali Maleki 
Esmee van Meer Pieter Verstappen 
Evelien Lambooij Thijn van der Kooi 
Laura van der Plas Femke van Heun 
Lisanne Trouw Kirsten Allijn 
Tristan Schyns Margien Timmer 
Ries de Moor Douwe Hoeksema 
Mirthe Voppen Pim Bakx 
Sietske Couperus Reinier Schouten 
Nadette Embregts Sebastiaan de Groot 
Fedde van der Herberg Dorian de Gruijter 
Emilie de Raadt Kaisa de Bel 
Niels Park Lianneke den Toom 
Merle te Molder Tim Bennebroek 
Willem Seuren Elisa Strikwerda 
Istvan Bruggeman Bas de Groot 
Jesse de Jong Remco Lopez 
Pelle Meurink Kimon van Vuuren 
Emma van Neerven Victor Pak 
Daan van Dam Anouk van Vliet 
Mindy de Jong  
Joran Rust  
 
Instelling der stemcommissie 
De ALV-voorzitter vraagt wie de rol van stemcommissie op zich wel nemen. Dhr. De Jong en dhr. 
Schouten bieden zich aan als stemcommissie. De ALV-voorzitter stelt hen per hamerslag aan als de 
stemcommissie voor deze vergadering.  
 
Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld per hamerslag.  
 
Mededelingen 
De ALV-voorzitter vraagt aan het bestuur of er mededelingen zijn.  

 
Mevr. Van Meer noemt dat er tussen het boekje dat digitaal kenbaar gemaakt is en het boekje dat 
aanwezigen nu in handelen hebben er een aantal spelfouten en grammaticale fouten zijn aangepast. 
Inhoudelijk verschillen de versies niet. Ook noemt ze dat de realisatie van de Lustrumcommissie die 
achterin het boekje staat, is aangepast. De nieuwe realisatie kunnen de aanwezigen vooraan in de 
zaal vinden, waar ook de presentielijst ligt. De realisatie wordt behandeld bij punt 7.  

 
Mevr. Gommers noemt dat er op de vorige ALV besproken is of dhr. Van Agt in het Comité van 
Aanbeveling zou komen. Naar aanleiding van de ALV heeft het bestuur besloten om dhr. Van Agt niet 
op te nemen in het Comité van Aanbeveling. 
 



 
6 

 

Ingekomen stukken 
Mevr. Van Meer noemt dat er een machtiging is binnengekomen van dhr. Van Zagten. Dhr. De Jong 
zal bij deze ALV voor hem stemmen.  
 
Vaststellen notulen Tussentijdse ALV d.d. 15 februari 2016 
De ALV-voorzitter vraagt de aanwezigen de notulen door te lezen. Hij noemt dat aanwezigen van 
tevoren al de tijd hebben gekregen om de notulen door te nemen en dat hij er daarom niet teveel 
tijd aan wil besteden tijdens deze ALV.  

 
De notulen worden vastgesteld per hamerslag.  
 
Eindverslag en realisatie 7de Lustrumcommissie der SPIL 
Dhr. De Groot vraagt om een korte schorsing om even te overleggen met het bestuur over het punt.  
 
De ALV-voorzitter schorst de vergadering voor een korte pauze om 19:54.  
 
De vergadering wordt hervat om 20:01. 

 
De ALV-voorzitter vraagt dhr. Bennebroek naar voren te komen om het eindverslag te duiden. De 
ALV-voorzitter vraagt de aanwezigen het eindverslag en de realisatie te bekijken tot en met pagina 
35. 
Dhr. Meurink vraagt of het mogelijk is om de realisatie apart te behandelen van het eindverslag om 
verwarring te voorkomen. 
De ALV-voorzitter antwoordt dat dit akkoord is en vraagt de ALV daarom om het eindverslag te lezen 
tot en met pagina 34. 
 
De ALV-voorzitter vraagt of er vragen zijn over het eindverslag van de Lustrumcommissie.  
 
Dhr. De Jong noemt dat het kopje ‘Activiteiten’  inderdaad de activiteiten van de Lustrumweek 
opsomt, maar vraagt aan dhr. Bennebroek of de activiteiten van hun kant bevallen zijn, en zo niet 
waarom niet. 
Dhr. Bennebroek vraagt of hij het ook mag noemen als de activiteiten wel bevallen zijn en noemt dat  
dhr. De Jong zijn vraag negatief framet. 
Dhr. Bennebroek vervolgt zijn verhaal door per activiteit de vraag te beantwoorden. Hij noemt dat er 
binnen de week een stijgende lijn te zien was qua bezoekersaantallen. De kwantitatieve opkomst viel 
volgens hem wel tegen, zeker bij de lezing, gezien de locatie. De spreker was misschien toch te 
onbekend, maar kwalitatief gezien was het een goede avond. De mensen die er waren hebben een 
hele leuke en interessante lezing gehoord van een hele toffe peer. Het bestuur en de 
Lustrumcommissie hebben met dhr. Lebow en zijn vrouw gegeten. Het was net alsof je met de Rudy 
Andweg van King’s College aan het eten was, je bedenkt dat het toch maar normale mensen zijn. Het 
was een goed verhaal, er was een goede interactie tussen zijn verhaal en de vragen erop. Hij was er 
zelf ook tevreden over, maar misschien was dit ook wel zijn Britse beleefdheid. De spreker noemde 
dat het geen probleem was, maar dhr. Bennebroek had ook niet het idee dat hij het jammer vond dat 
er niet zoveel aanwezigen waren. 

 
Dinsdag was het Groot Lustrumfeest op Quintus. Qua opkomst was het, zoals het bij een SPIL-feest 
altijd begint, eerst mager, maar uiteindelijk was de zaal goed gevuld en was het een heel gezellig 
feest. Er waren tussen de 150 en 200 mensen. Het was niet te druk en zeker niet leeg. De Dj’s en de 
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saxofonist vonden het erg leuk en de aanwezigen ook en daar is dhr. Bennebroek eigenlijk wel 
tevreden over. 

 
Over het dictee was dhr. Bennebroek tevreden qua SPIL’ers. In eerste instantie was het dictee 
bedoeld als een activiteit met de SPIL’ers en mensen van het instituut, alleen kwamen er geen 
personen van het instituut, behalve dan Josette Daemen. Dit kwam waarschijnlijk omdat personen 
van het instituut, buiten het weten van de Lustrumcommissie om toch bezig waren met het 
Oekraïne-referendum. De studenten die er waren hebben enorm genoten en ook Jan Terlouw zelf 
vond het erg leuk. Terlouw was een hele vriendelijke man. 
De Grote Sociale Activiteit op donderdag was voor de harde kern of ook wel ‘de schil’ een 
buitengewoon enorm succes. Alle credits gaan daarbij eigenlijk naar het commissiegenootje dat vorig 
jaar niets kon zeggen bij de ALV omdat ze geen stem had en deze keer niet aanwezig kan zijn bij de 
ALV, omdat ze op vakantie is. Alle credits naar Myrna, want die heeft veel geregeld samen m et 
Sebastiaan. Sebastiaan had de zaadjes geplant en Myrna had een mooie bloem tot bloei laten 
komen. 
[Onder de aanwezigen van de ALV wordt iets geroepen over bloemetjes en bijtjes.]  
 
De vrijdag was een enorm succes. Wat vooral grappig was volgens hem waren de dingen die er 
misgingen die avond als een wc die overspoelt en een band die een half uur te lang doorspeelt, 
waarvoor niets betaald hoefde te worden. Dhr. Bennebroek heeft enorm genoten.  
 
Over het geheel was dhr. Bennebroek heel tevreden. Hij had gehoopt dat er op maandag meer 
mensen waren, maar hij kent de redenen ervan en uiteindelijk was de commissie heel tevreden.  

 
Dhr. De Jong  vindt het leuk dat dhr. Bennebroek zo passievol kan spreken over het lustrum en dat 
stelt hem gerust. Hij noemt dat er in het stuk staat dat de communicatie met het bestuur ‘leuk was 
geweest’, maar hij vraagt hoe de communicatie was. De Lustrumcommissie presenteert een eigen 
beleid en presenteert zichzelf als een soort schaduwbestuur, hij vraagt hoe de Lustrumcommissie dit 
ervaren heeft. 
Dhr. Bennebroek noemt dat het vanuit zijn commissie nooit de bedoeling is geweest om een 
schaduwbestuur te zijn. Het was een aparte commissie en dat wisten hij en Sebastiaan ook nog wel 
een beetje over het zesde lustrum. Er waren verwachtingen die door het 34ste werden geopperd 
werden en er was het hele nieuwe waar het 35ste bestuur aan moest wennen, aangezien je niet 
alleen maar een bestuur hebt, maar je ook een commissie hebt die zich op veel vlakken als 
onderwijs, faciliteiten, pr en acquisitie met zaken bemoeit. Hij denkt dat het bestuur en de commissie 
hier aan het begin wel moeite mee hadden. De commissie moest zogezegd het wiel opnieuw 
uitvinden en in de maanden erna hebben ze hier wel progressie in kunnen vinden en heeft de 
Lustrumcommissie het niet zonder het bestuur kunnen doen. Hij noemt dat het 35ste bestuur 
nogmaals al het lof verdient en dat zegt hij niet alleen om het bestuur in te palmen. Hij benadrukt 
hierbij in het bijzonder de mensen van het 35ste die veel dozen hebben moeten sjouwen. 

 
Mevr. Knops noemt, om gelijk maar met het begin te beginnen. Deze ALV zou dienen ter 
verantwoording en het verraste haar daarom zeer dat in de tweede zin staat dat het stuk vooral als 
een handvest behandeld wordt. Ze vraagt waarom het stuk niet al s eindverantwoording 
gepresenteerd is. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat er een eindverslag is geschreven dat over vijf jaar ook door de 
achtste Lustrumcommissie gebruikt kan worden. Hij noemt dat er functioneel nagedacht is. Er is een 
eindverslag geschreven dat makkelijk te lezen is door iedereen die betrokken is geweest bij de SPIL 
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en bij het Lustrum. Hij denkt dat iedere persoon die hier aanwezig is wel bij een activiteit aanwezig is 
geweest.  
Mevr. Knops noemt dat er in het stuk staat dat dit toereikend zou zijn voor de mensen die bij de SPIL 
betrokken zijn, maar de mensen die over vijf jaar het Lustrum organiseren, hebben hier niets aan. Ze 
vraagt of dit alles is dat er als handvest is voor de Lustrumcommissie.  
Dhr. Bennebroek antwoordt van wel. Mevr. Gommers voegt toe dat er ook een evaluatie is vanuit 
het bestuur.  
Dhr. Bennebroek voegt toe dat er een enorme Dropbox is van de Lustrumcommissie aan 
begrotingen, vergaderingen, realisaties en logo’s en dat een goede selectie van informatie hiermee 
ook overgeleverd wordt. 
 
Mevr. Den Toom noemt dat het haar niet voldoende lijkt. Ze noemt dat er vast meer tips zijn wat 
betreft het aanschrijven van personen en het tijdstip waarop je kunt beginnen met de organisatie. 
Het eindverslag en een verantwoording zijn volgens haar twee compleet verschillende dingen. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat het haar mening is en noemt dat een eindverslag volgens zijn 
mening ook geschreven kan worden als verantwoording. De tweede zin zou onhandig geformuleerd 
zijn. Hij noemt dat wanneer je de rest van het eindverslag leest, er duidelijk een verantwoording 
staat voor waarom er bepaalde dingen wel of niet gedaan zijn.  
Dhr. De Groot noemt dat zijn gewaardeerde buurvrouwen toch wel meer vragen hebben dan waarop 
antwoord gegeven wordt in het verslag. Dit komt ook omdat de commissie zich gericht heeft op het 
vorige verslag, dat qua inhoud slechts een kwart en qua hoeveelheid de helft besloeg van wat deze 
commissie geschreven heeft. Iedere Lustrumcommissie zou zijn eigen weg moeten vinden in  welk 
thema er moet komen en welke activiteiten er moeten komen. Hij noemt dat je dan wel een heel 
uitgebreid verslag kunt schrijven met dat er op tijd mensen aangeschreven moeten worden 
enzovoort, maar dat wat de commissie betreft de valkuilen in ieder geval genoemd zijn. Het lijkt hem 
erg paternalistisch om een heel stappenplan en een hele planning voor te dragen. Daarbij is er bij 
geen enkele commissie van de vereniging een traditie dat de commissie een existentieel verslag doet 
bij een ALV. De Lustrumcommissie is daarbij uniek, je kunt dus verwachten dat er enige 
verantwoording komt, maar hij denkt toch dat je in het licht van andere zelfstandige commissies als 
de EJW-commissie dit voldoende is. Volgens hem biedt het afdoende handvaten voor zowel de leden 
om de verantwoording te beoordelen als wel voor de volgende Lustrumcommissie, die met dit 
document als basis haar gang kan gaan. Uiteindelijk is het één vette week met allerlei activiteiten en 
moet je er volgens hem ook geen heel beleidsstuk voor schrijven. 

 
Mevr. Den Toom antwoordt dat ze niet helemaal begrijpt hoe dit kan ontstaan, aangezien er door de 
ALV veel kritiek is geweest op de Lustrumcommissie als het om verantwoording ging: bij de Beleids -
ALV, bij de Kerst-ALV en bij de Tussentijdse ALV is er altijd op verantwoording gehamerd. De 
Lustrumcommissie heeft hier volgens haar te weinig mee gedaan, aangezien ALV erom vroeg en de 
Lustrumcommissie bovendien moet doen wat de ALV wil.  
Dhr. Bennebroek vraagt wat er specifiek mist, zodat hij inhoudelijk kan reageren. Hij noemt dat hij in 
zijn luie ooghoek Niels en Pieter ziet, die ook antwoord kunnen geven op de vragen.   

 
Mevr. Knops noemt dat ze onder meer een planning mist. Als de commissie het als handvest ziet, is 
een planning ook van belang. Ook leest zij dat er genoemd wordt dat de commissie in de zomer niets 
gedaan heeft en geen tijd had om het beleid te schrijven, terwijl de commissie al voor de zomer 
wordt ingehamerd en dus eigenlijk vier maanden de tijd had. Daarnaast noemt ze dat er aangeraden 
is om meerdere mensen aan te schrijven, en ze vraagt zich daarom af waarom de commissie 
aanraadt om niet meerdere mensen tegelijkertijd aan te schrijven, omdat er dan meerdere mensen 
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ja kunnen zeggen. Ze denkt dat wanneer dit waar zou zijn, heel veel SPIL-commissies een risico 
nemen. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de commissie inderdaad voor de zomervakantie ingehamerd is, 
maar dat er bleek dat de commissieleden los van elkaar op vakantie gingen en ze niet samen konden 
komen. Hij en zijn commissieleden hebben tijdens die periode wel nagedacht over het lustrum, maar 
het echte beleid kon niet geschreven worden, omdat ze niet samen konden komen in de 
zomervakantie. Hij wil niet de schuld in de schoenen van het 34ste schuiven, maar hij noemt dat de 
commissieleden pas kort voor de zomervakantie ingehamerd zijn. Het is geen verwijt, maar dat is de 
reden geweest waarom ze pas eind augustus samen konden zitten. Dat hebben ze gemerkt en ze 
merkten dat een wiel uitvinden meer tijd kost dan alleen een maand, dat kost volge ns hem namelijk 
twee maanden. Dat is ook met het 35ste geëvalueerd. Hij had zelf bijvoorbeeld persoonlijk nog niet 
eerder een voorzitter-functie ingenomen en dat kostte ook een kwestie van tijd. Het zijn dingen die 
het niet makkelijker maken. Beleid schrijven is al niet makkelijk en zeker als je al het wiel moet 
uitvinden. Hij noemt daarom dat er geschreven is dat het wellicht handiger is dat er in september 
een weekend georganiseerd kan worden, waarin er lekker gebrainstormd kan worden, zodat 
iedereen na dat weekend ook weet wat er volledig verwacht wordt. Dit hebben de commissieleden 
in twee maanden verspreid, maar hij noemt dat het ook in kortere tijd kan.  

 
Dhr. Meurink noemt dat hij het niet met dhr. Bennebroek eens is. Hij noemt dat het SPIL-bestuur ook 
binnen vier maanden beleid schrijft en ook opnieuw het wiel uit moet vinden, dus dat hij niet snapt 
waarom de Lustrumcommissie dit niet in dezelfde tijd kon doen.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de commissie minder de tijd had, omdat de commissieleden niet 
samen konden komen. Hij noemt dat dhr. Meurink het hier niet mee eens kan zijn, het is voor hem 
een constatering. Dat is de reden waarom zij niet in de zomer hebben kunnen samenkomen: het is ze 
niet gelukt. Daarom is hij het echt niet met dhr. Meurink eens. Het voordeel van een bestuur is dat 
het bestuur ingewerkt kan worden, maar de Lustrumcommissie kan niet ingewerkt worden. De 
mensen van vijf jaar geleden zijn allemaal lobbyist of diplomaat geworden, dat hoopt hij ook over vijf 
jaar te zijn. Dat is de reden waarom de commissie in het diepe gegooid werd. Dat vindt hij ook niet 
erg, maar het is een reden geweest waarom het langer heeft geduurd dan het volgens een aantal van 
de aanwezigen had moeten duren. 
Mevr. Gommers voegt toe dat dhr. Bennebroek noemt dat het beleid niet geschreven had kunnen 
worden binnen die maanden. Een groot verschil is dat het bestuur op beleidsweekend gaat en dat de 
Lustrumcommissie dit niet heeft gedaan en dat het daarom een advies is om dit ook voor de 
Lustrumcommissie in te plannen. Het is dus niet mogelijk om in zo’n zomer veel vergaderingen in te 
plannen, dat lukt simpelweg niet door de vakanties, dus moet er een weekend ingepland worden of 
op een ander manier. Er moet intensief in korte tijd vergaderd worden. Het bestuur en de commissie 
hadden allebei niet door dat dit zo’n langzaam proces is. Dhr. Meurink noemt dat het bestuur ook 
opnieuw het wiel moet uitvinden, wat klopt, maar bestuursleden worden ingewerkt en de 
Lustrumcommissie moet helemaal opnieuw beginnen. Er kunnen penningmeesters van vijf jaar 
geleden aangeschreven worden, maar die geven geen antwoord en het duurt simpelweg langer om 
alles uit te vinden. Daarom is er het advies voor een Beleidsweekend.  

 
Dhr. De Jong wil als constructieve ALV en voor de notulen noemen dat hij als oud-bestuur weet hoe 
moeilijk het is om een beleidsweekend of iets dergelijks in te plannen met het oog op vakanties. De 
sollicitatieprocedure voor het bestuur zou daarom zo vroeg mogelijk plaats zou kunnen vinden. Hij 
noemt dat er gestreefd kan worden om dit weekend al voor de vakantie plaats te laten vinden.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat het beleidstechnisch lastig is. Ergens is opgeschreven dat de 
sollicitaties in mei plaatsvinden. Hij denkt dat het beter is om dan in september zo’n weekend te 
organiseren. 
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Dhr. De Jong antwoordt dat het dus een streven zou kunnen zijn.  
Dhr. Bennebroek bedankt dhr. De Jong. 

 
Mevr. Den Toom noemt dat er gezegd is dat ‘het wiel opnieuw uitgevonden moest worden’, maar wil 
noemen dat het daarom des te belangrijker is dat er een goed eindverslag en een goede 
eindverantwoording zijn. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat hij de constructieve opmerkingen snapt, maar dat alles meegaat met 
de map voor over vijf jaar. Hij zou het eindverslag wellicht uit willen breiden met notule n en 
begrotingen, zodat de opbouw duidelijk wordt. Hij excuseert zich voor het feit dat de aanwezigen 
deze niet in dit boekje terug hebben kunnen vinden. 

 
Mevr. De Bel noemt, ook omdat het nog steeds een verantwoording is, dat er bij de Kerst -ALV 
gesproken is over een ontbijt dat georganiseerd zou worden. Het ontbijt is niet meer teruggekomen, 
dus ze vraagt zich af waarom het niet doorgegaan is en waarom het niet in het stuk is opgenomen.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de commissie het een lange tijd heeft overwogen, maar dat het 
weggezakt is. 
Dhr. De Groot voegt toe dat het ontbijt een waanzinnig leuk plan was, maar het ontbijt bleek 
financieel onhaalbaar, omdat de offertes van vrijwel alle leveranciers, zowel die van de universiteit 
als bijvoorbeeld Leids Beleg enzovoort, uiteindelijk heel slecht uitkwamen en er maar weinig SPIL’ers 
een ontbijt aangeboden kon worden, terwijl de commissie eigenlijk een veel massaler iets in 
gedachten had. Er zou anders heel veel geld uitgegeven worden voor heel weinig leden e n dan ook 
nog voor een lousy activiteit als een krentenbol. Het ontbijt is bewust niet in het verslag opgenomen, 
omdat ze wel alle activiteiten konden plaatsen die financieel niet haalbaar bleken, maar dan wordt 
het meer een soort opsomming. Hij begrijpt waar de vraag vandaan komt, ook omdat het ontbijt op 
de begroting heeft gestaan, maar het is helaas niet gelukt. 
Mevr. De Bel noemt dat het beleid van de Kerst-ALV, het enige dat was dat de ALV heeft kunnen zien 
en het enige was waarmee de aanwezigen het konden vergelijken, dus daarom verbaasde ze zich 
erover dat er geen toelichting was. 

 
Dhr. Meurink vraagt of er specifieke aantallen zijn van hoeveel personen er bij de activiteiten 
aanwezig waren. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat hij geen precieze aantallen heeft, maar wel goede schattingen. Bij de 
lezing waren er tussen de 60 en 70 mensen, bij het feest tussen de 150 en 200 mensen, bij het dictee 
waren er heel dichtgetikt 35 personen, bij de Grote Sociale Activiteit waren er 42 aanmeldingen en 
uiteindelijk 41 mensen op komen dagen. Bij het gala waren er 140 aanwezigen.  
Dhr. Meurink vraagt naar aanleiding van deze aantallen welke activiteiten hij zou aanraden voor het 
volgende lustrum. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat je hier twee dingen uit kan kiezen, die vrij standaard waren: de 
lezing werd zowel vijf als tien jaar geleden ook georganiseerd en een gala is een hele mooie 
afsluiting. Hij hoopt eigenlijk dat alle vijf de activiteiten weer terugkomen, maar vijf jaar geleden was 
een collegeboot een Lustrumactiviteit, maar die activiteit is een jaar later overgenomen als een 
normale activiteit. Hij hoopt dan ook dat de activiteit van de woensdag of de donderdag als normale 
activiteit opgenomen kan worden, zonder de kandidaten van het 36ste bestuur te beïnvloeden.  
 
Dhr. Schouten vraagt of dhr. Bennebroek een aantal maatregelen zou aanraden om SPIL-leden die 
niet in een commissie zitten ook bij de activiteiten te kunnen betrekken.   
Dhr. Bennebroek antwoordt dat je het ‘Njordiaans’ aan kunt pakken, kijkend naar de das van dhr. 
Schouten. 
[Er worden afkeurende opmerkingen gemaakt vanuit de ALV over de das van dhr. Schouten.]  
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De ALV-voorzitter merkt op dat de Njord-das ook gedragen kan worden zolang dhr. Schouten ‘het 
Njord-zijn’ vertegenwoordigt.  
Dhr. Bennebroek vervolgt zijn verhaal en noemt dat je het Njordiaans aan kunt pakken door alle 
leden een factuur te sturen voor 20 euro, maar hij noemt dat het systeem van aanmeldingen een 
goede maatregel is. Zeker op de donderdag was de activiteit uiteindelijk erg snel vol. Hij vindt het 
moeilijk om andere maatregelen te bedenken. De commissie heeft altijd getracht om zoveel mogelijk 
personen bij de activiteiten te kunnen betrekken en daar is ook naar gehandeld. Er was een max aan 
het aantal personen dat mee kon doen of waarvoor gefaciliteerd kon worden, maar dit is wel zo 
breed mogelijk geprobeerd te trekken. Zeker de locatie van dinsdag was groot genoeg om veel 
mensen te kunnen ontvangen, meer dan er uiteindelijk zijn gekomen. Maatregelen zijn moeilijk te 
bepalen, maar heel erg enthousiast zijn en hele gave activiteiten organiseren zijn belangrijke dingen 
om in het achterhoofd te houden. 

 
Dhr. Meurink noemt dat dhr. Bennebroek noemt dat de SPIL-feesten niet altijd geslaagd zijn en 
vraagt of dhr. Bennebroek hier adviezen voor heeft naar aanleiding van de ervaringen van de 
commissie.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat de SPIL-feesten die de Lustrumcommissie georganiseerd heeft 
volgens hem uitermate geslaagd waren. Het SPIL-gala was het op twee na best bezochte SPIL-feest 
van het jaar en het SPIL Groot Lustrumfeest misschien wel het eerste of tweede. Hij weet niet wie de 
trofee van best bezochte feest mag meenemen. Hij noemt dat SPIL-feesten niet altijd goed 
georganiseerd zijn, hij corrigeert zich door te noemen dat hij bedoelde dat ze niet altijd goed bezocht 
zijn, maar over vijf jaar kan het ook weer heel anders liggen, dus hij vindt het moeilijk om een idee en 
een aanbeveling mee te geven voor over vijf jaar. De commissie heeft me t twee goedbezochte 
feesten laten zien dat het kan, maar de dinsdag had ook drukker kunnen zijn.  

 
Dhr. De Groot noemt, buiten het feit dat de SPIL over vijf jaar waarschijnlijk de ‘Studievereniging voor 
Politicologen in Den Haag zal heten, hij ook heel bang is, omdat dhr. Meurink zich vooral richt op de 
kwantiteit bij feesten. Bijvoorbeeld bij feesten van Labyrint, een vereniging die ook weleens ALV’s 
heeft bij deze locatie, wordt weleens gezegd: het was een goed feest, want er waren 400 man, maar 
het is dan volgens dhr. De Groot helemaal geen goed feest, want er was een grafsfeer. Bij SPIL-
feesten daarentegen zijn er misschien geen 400 mensen, maar wel 150 mensen die een ontzettend 
leuke avond hebben. Wat dat betreft zullen de SPIL-feesten geen enorme Dj Tiësto-evenementen 
zijn, maar de mensen die er zijn hebben het waanzinnig naar hun zin. Hij denkt daarom dat het 
Lustrumfeest volgens hem niet in opkomst, maar zeker in de sfeer waanzinnig geslaagd was.  
Dhr. Meurink antwoordt dat het geen kwalitatief oordeel  was, maar aangezien de SPIL-feesten niet 
altijd goed bezocht worden, vroeg zich vooral af of de commissie een les had getrokken en daarom 
adviezen zou kunnen hebben voor de komende jaren. 
Dhr. De Groot noemt dat dhr. Meurink hiermee insinueert dat er verandering nodig zou zijn voor het 
feest om het te kunnen verbeteren. Dhr. De Groot stelt juist dat het een typisch SPIL-feest was qua 
aantal mensen, qua sfeer en qua de grootte van de actieve kern en gezelligheid en dat verbetering 
niet nodig zou zijn. Het was een leuk feest met een goede opkomst. Hij wil daarom betwisten dat er 
adviezen nodig zijn. Dit zou een formalisering van lik-me-vestje en is helemaal nergens voor nodig. 

 
De ALV-voorzitter vraagt of dhr. De Groot en dhr. Meurink de discussie na de ALV voort willen zetten. 
Dhr. Maleki noemt dat hij het eens is met dhr. De Groot, als persoon die erg van SPIL-feestjes houdt.  

 
Dhr. Bakx noemt dat er aangegeven wordt dat er een harde kern is en dat mensen kwalitatief 
aanwezig zijn, maar kwantitatief wat minder. Hij vraagt waarom er niet bewust al gekozen is voor 
een kleinere locatie, omdat er al op een kleiner aantal mensen gerekend werd.  
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Dhr. Bennebroek antwoordt dat zijn woorden misschien verkeerd geïnterpreteerd worden. De 
activiteiten waren georganiseerd voor álle SPIL-leden. De woensdag was misschien meer gericht op 
masterstudenten, de donderdag misschien meer op de harde kern. Maandag en dinsdag was de 
locatie geregeld om zoveel mogelijk SPIL-leden en politiek geïnteresseerden te herbergen en hij 
denkt juist dat de mensen die gekomen zijn op maandag misschien niet de harde kern waren, maar 
ook genoeg mensen die niet vaak naar SPIL-activiteiten kwamen. 
Dhr. Bakx vraagt of er niet een fout gemaakt is in de inschatting voor de locatie van maandag, omdat 
men kon verwachten dat er een lagere opkomst zou zijn, aangezien de spreker vrij onbekend was.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat dit geen verwachting was, maar een verantwoording.  
 
Dhr. De Groot antwoordt dat er wel bewust over nagedacht is, maar dat de chronologie die dhr. Bakx 
schetst niet helemaal klopt. De locatie is eerst vastgelegd, want die raakt anders snel vol. Bij het 
vorige lustrumjaar was dhr. Fukuyama de spreker en daar kwamen 600 mensen op af. Dit waren 
natuurlijk niet allemaal SPIL’ers en er is waarschijnlijk omgerekend vijftien euro per persoon aan het 
evenement betaald, terwijl er misschien maar een paar SPIL-leden waren. Toen is er bij de ALV 
gezegd dat het niet zo lekker liep en dat er niet zo’n grote persoon zou komen voor de lezing en werd 
gezegd dat ze bijvoorbeeld of voor Maarten van Rossem konden gaan, of voor een iets minder 
bekende, maar wel hele vette spreker, maar dan meer inhoudelijk. De aanwezigen bij de A LV zeiden 
dat het ze leuker leek om echt een inhoudelijke spreker te hebben dan een celebrity die niet zoveel 
met politicologie te maken zou hebben. Daarmee is voor lief genomen dat de zaal minder vol zou 
komen. Dit neemt niet weg dat er wel verwacht werd dat de opkomst wat hoger zou zijn. Maar ook 
daarvoor gold dat er diezelfde avond allemaal activiteiten van Democraten 66 en van het 
instituutsbureau plaatsvonden. Dit allemaal samengekomen heeft er voor gezorgd dat er eigenlijk 
een te grote zaal was voor de spreker, maar de entourage was het wel allemaal waard. Je wil wel wat 
stijl geven aan de Lustrumlezing. Je vraagt zo’n man wel uit Londen over te komen.  

 
Mevr. De Bel noemt dat ze het een beetje een tegenstrijdig verhaal vindt. De Lustrumcommissie 
benoemt dat het feest kwalitatief was. Daar is ze het mee eens, maar kwantitatief: de aantallen 
maken niet uit, maar maandag en dinsdag waren gericht op alle SPIL-leden en de vraag van meneer 
Meurink was wat de aanbevelingen zouden zijn om die zaal wel vol te krijgen. Er was toch gekozen 
voor een grote locatie zoals dhr. Bakx zegt, dus hoe komt het dan dat dit niet gelukt is. Ze vraagt wat 
dan de aanbeveling voor de volgende commissie zou zijn. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat dit deels komt door vele andere activiteiten die tegelijkertijd 
plaatsvonden, politicologisch relevant waren en ongeveer op hetzelfde tijdstip georganiseerd waren. 
Hij vindt het moeilijk om echt een specifieke aanbeveling te geven wat betreft feesten. Hij noemt dat 
het een SPIL-breed probleem is en niet een lustrumprobleem. Hij denkt dat een oplossing zou zijn om 
alle Duften uit te nodigen… De locaties waren erop gericht om zoveel mogelijk mensen te trekken. Hij 
denkt ook dat bij een locatie als Quintus, Augustinus of Catena mensen eerder de stap nemen om te 
gaan dan een andere locatie waarbij het bier meer kost. Waar het wel kleiner is, maar meer vol staat. 
Het is een vage vergelijking, maar het komt er vooral op neer dat wanneer je een kleine ruimte 
regelt, mensen snel afraken, omdat ze toch weten dat het er heel heet wordt. Dat was ook het idee 
achter de locatie. 
Mevr. De Bel antwoordt dat ze het snapt en dat het inderdaad lastig is, maar ze vraagt wel of de 
Lustrumcommissie in ieder geval eerlijk wil zijn dat de aantallen niet aan de verwachtingen voldeden 
en of ze er iets voor aan willen wijzen. Ze leest in het verslag niet terug dat het af en toe 
teleurstellend was.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat het misschien goed is voor de overlevering als dit inderdaad 
genoemd wordt. Hij noemt eerlijk dat hij dinsdag ook even een ‘kutmomentje’ had, omdat de 
opkomst op maandag niet was wat ze hoopten en dinsdag de opkomst ook niet erg hoog leek te zijn. 
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Echter kwamen er alsnog twee keer zoveel mensen als aanwezig stonden op het 
Facebookevenement. Je kunt naar aanleiding van de activiteit natuurlijk denken: ‘shit’, maar 
kwalitatief gezien was het wel goed. 
Mevr. De Bel noemt dat er niet per se een waardeoordeel  meegegeven hoeft te worden, maar dat 
het in ieder geval goed is als het meegegeven wordt. 
Mevr. Gommers voegt toe dat dit wel besproken is bij de gezamenlijke evaluatie en dat het in het 
eindverslag van het bestuur staat dat terechtkomt bij de volgende Lustrumcommissie. 

 
Mevr. Den Toom noemt dat ze in het stuk leest dat promotie toch wel een ding was. Het bleek 
moeilijk om daar iemand voor aan te stellen. Ze begrijpt het niet helemaal, want bij de Kerst -ALV 
werd nog genoemd dat Niels secretaris was en ook verantwoordelijk was voor de promotie. 
Dhr. Bennebroek antwoordt dat dit kwam omdat dhr. Park toch niet de ervaring had met Photoshop 
bijvoorbeeld. Dhr. De Groot gaf toe dat hij wel de ervaring had met Photoshop, maar niet de leuke 
ideeën. De rest van de commissie werd dan gevraagd om ideeën. Hij zou daarom aanbevelen, naar 
aanleiding van de evaluatie, om iemand aan te stellen voor de commissie die ervaring heeft met 
Photoshop of het programma snel kan leren en daarnaast ervaring heeft met het schrijven van  leuke 
berichten en leuke dingen op papier kan zetten. Als eindverantwoordelijke was dhr. Park er wel goed 
in, maar uiteindelijk lag de taak bij meerdere personen en het is handiger om het bij één persoon te 
leggen. 

 
Mevr. Knops noemt dat ze misschien nog een laatste opmerking heeft. Er werd door de 
Lustrumcommissie genoemd dat ze niet meerdere mensen aan wilden schrijven, omdat dat een 
risico zou vormen. Ze wil erop aandringen om het niet mee te geven aan de volgende 
Lustrumcommissie, het is bij meerdere SPIL-commissies de gewoonte om juist wel meerdere mensen 
aan te schrijven, omdat het niet gebruikelijk is dat de eerste persoon meteen ja zegt. Hier hoeft hij 
van haar verder niet op in te gaan, maar hij wil het advies geven om de volgende Lustrumcommissie 
wel te adviseren om meteen vroeg te beginnen met meerdere mensen aan te schrijven.  
Dhr. De Groot antwoordt dat het een beetje zijn stukje is, maar dat het ook zijn ervaring is vanuit de 
FLO-commissie. Het verschil tussen de gewone SPIL-commissies en de Lustrumcommissie is volgens 
hem dat er specifiek gevraagd wordt om een lezing te geven op die dag van de SPIL. Op het moment 
dat je Alexander Rinooy Kan vraagt en Piet Hein Donner en ze zeggen allebei ja, dat ga je echt nee 
zeggen tegen een politiek zwaargewicht voor de Lustrumlezing van de SPIL. De commissie 
Binnenland kan een persoon vragen of deze een maand later alsnog zou kunnen. Eigenlijk vraag je 
dan iemand om voor de SPIL een lezing te geven. De Lustrumweek staat in principe vast in september 
en dat is lastig, dus dat is een beetje de gedachte erachter. 
Mevr. Knops noemt dat ze zich afvraagt hoe realistisch het is dat twee zwaargewichten ja zeggen. Ze 
is afgelopen jaar betrokken geweest bij de organisatie van de FLO-dag en toen is het niet gelukt om 
een goede openingsspreker te krijgen. Het is natuurlijk een mooi beeld en je wil niemand afwijzen, 
maar in de praktijk is het volgens haar vaker zo dat je niemand kan vinden dan dat je meerdere 
mensen vindt die ja zeggen. Ze wil daarom bij haar advies blijven. 
Dhr. Bennebroek bedankt mevr. Knops voor het advies en voegt toe dat de commissie op een 
gegeven moment een toezegging had van een professor van wie ze dachten: wie was dit ook alweer. 
Zo is dat ongeveer gegaan. 

 
De realisatie 
Dhr. Van Zagten vraagt de aanwezigen de realisatie te bekijken op pagina 35, zoals deze is bijgeleverd 
als bijlage bij het ALV-boekje.  
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Mevr. Den Toom vraagt om een meer algemeen verhaal over zaken als de samenwerking met de 
penningmeester en dergelijken. 
Dhr. De Groot noemt dat hij het een goede vraag vindt. Hij noemt dat dit wel gebruikelijk is bij de 
jaarbegroting van de SPIL en dat er wel gebaseerd is op de begroting van de vorige 
Lustrumcommissie. Hij noemt dat hij denkt dat het daarom zo is gekomen. Dhr. De Groot noemt dat 
hij het wel een terechte vraag vindt, dus hij zou met liefde de toelichting willen geven waar nodig. Hij 
noemt dat de samenwerking met de penningmeester uitermate prettig was en dat mevr. Lambooij 
goed geholpen heeft als de commissie ergens mee zat. Als mevr.  Den Toom over specifieke kosten 
nog opheldering zou willen hebben, dan vraagt hij haar dit kenbaar te maken.  
 
Dhr. De Jong noemt dat er bij de aangepaste bedragen genoemd is dat er iets staat over ontbrekende 
bedragen van kaartjes. Hij vraagt naar het verhaal erachter. 
Dhr. De Groot antwoordt dat er een supergoed systeem was afgesproken voor de kaartverkoop van 
het gala. De Lustrumcommissie kreeg de kas met wisselgeld van mevr. Lambooij. De commissie deed 
de kaartverkoop en telde het bedrag na afloop. Er zat voor exact 128 mensen geld in + 30 euro 
startkosten. Dat is goed gekomen, maar toen zijn er daarna, last minute, zoals men dat zegt in het 
Engels, nog internationale studente bijgekomen. Ondanks dat het soms lastig is om internationale 
studenten bij de SPIL te betrekken, wilden de commissie en het bestuur voor hen absoluut een 
uitzondering maken. Uiteindelijk is er zeker weten geld betaald door de internationale studenten aan 
de SPIL, maar dat geld is uiteindelijk ergens neergelegd, maar niemand weet pre cies meer waar. Het 
zou goed opgegaan kunnen zijn in een soort van totaalkas of zoiets, maar voor nu is het vooral spijtig 
dat zij in ieder geval het kaartje betaald hebben, maar dat het geld niet goed terecht gekomen is.  
Dhr. Bennebroek voegt toe dat er naast de 128 gasten ook nog betaald werd voor de bandleden en 
de Dj. 

 
Dhr. Meurink noemt dat dit precies zo’n punt is waar een toelichting bij nodig is en dat dit zo’n punt 
is. Anders begrijpt de volgende Lustrumcommissie er niets van. Hij hoopt dat er een extra begroting 
gemaakt wordt, waarbij dit soort toelichtingen toegevoegd worden. 
Dhr. De Groot antwoordt dat deze onvoorziene kosten er pas recentelijk op gezet zijn en hij niet de 
tijd gehad heeft om er een schriftelijke bijdrage bij te doen. Hij beaamt dat dhr. Meurink een goed 
punt heeft. 

 
Mevr. Den Toom noemt dat de bedragen bij het ontbijt en de Intellectuele Strijd niet kloppen. Ze 
vraagt deze nog aan te passen voor het volgende Lustrum. 
Dhr. De Groot antwoordt dat de versie die 100% zeker naar de ALV gestuurd is in zijn bezit is. Hij zal 
het nog een keer opzoeken in zijn SPIL-map en hij dankt dhr. Den toom voor deze scherpe 
opmerking. 

 
Dhr. Meurink vraagt zich af wat er gebeurd is met de stadsspellen. Er staat namelijk niet genoemd 
waarom het niet gedaan is. 
Dhr. De Groot noemt dat het idee eigenlijk was dat er een escaperoom zou zijn, en dat er daarnaast 
spellen zouden zijn als polsstok laag duiken, zakdoekje leggen, et cetera. Uiteindelijk is er een Crazy 
35, zoals men dat zegt, ingelast. Het leuke was eigenlijk dat de commissie dit bedrag een soort van 
had begroot, omdat op het tijdstip van inleveren nog niet bekend was wat ze precies wilden doen, 
maar als je er 100 ‘E’ voor hebt, kun je in ieder geval altijd nog wat. Uiteindelijk is er een heel le uk 
idee bedacht, dat bovendien geen geld gekost heeft, namelijk een stadsspel met foto’s: dhr. Meurink 
had erbij moeten zijn. Uiteindelijk is er voor oneindig veel minder geld een oneindig veel leukere 
activiteit neergezet. 
Dhr. Bennebroek voegt toe: ‘gelukkig hebben we de foto’s nog’ 
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Dhr. Meurink noemt dat er voor 90 euro meer betaald is aan eten en drinken en vraagt hoe dit kan, 
zeker met een vast aantal deelnemers. 
Dhr. De Groot antwoordt dat dit komt omdat er twee soorten subsidies zijn: de ene is  een 
vaststaande subsidie en de andere is een garantiesubsidie van de commissie voor ondersteuning van 
de activiteiten van 1000 euro. Van het laatste bedrag wordt elke niet uitgegeven euro 
teruggezonden. Toen er op de donderdag een tussentijdse realisatie werd opgemaakt werd er gezien 
dat er nog wat ruimte was, omdat er een aantal meevallers waren. Dat heeft de commissie ertoe 
doen besluiten om nog een extra rondje drankjes te doen, zodat iedereen een leuke toevoeging had. 
Omdat het geld anders sowieso terug moest. Uiteindelijk was dit een soort vrijgekomen ruimte die 
zeker is gebruikt. Een rondje drankjes en vermoedelijk ook wat snackjes extra. Dat was daadwerkelijk 
omdat er mensen waren die echt honger waren. Het is een heel klein beetje omdat er nog honge rige 
SPIL’ers waren en een heel klein beetje omdat de commissie van tevoren zag dat er geld over zou 
zijn. 
Dhr. Bennebroek noemt dat het ook geresulteerd heeft in twee extra rondes happen op het gala.  
Dhr. Meurink antwoordt dat hij tevreden is met het antwoord. 
 
Dhr. De Jong noemt dat het nu een soort liefdadigheidsproject lijkt met extra happen en extra 
drinken, maar als hij naar het begrote bedrag kijkt van 7911 euro, dan is het al 700 euro minder dan 
uitgegeven had kunnen worden, dus dan hadden dit soort lekkernijen ook al van tevoren begroot 
kunnen worden of aan andere zaken uitgegeven kunnen worden.  
Dhr. De Groot vraagt dhr. De Jong mee te kijken. Men ziet de begroting staan en daarnaast de 
herbegroting. Deze herbegroting is vrijwel gelijk aan de inkomsten en daar kan men zien dat de 
hapjes er niet staan. Daar is al het geld goed verdeeld. Naar aanleiding van de herbegroting kun je 
niet ineens extra geld uitgeven, omdat je de realisatie moet hebben. Toen ze op donderdagmiddag 
agen dat er eigenlijk geen onverwachte realisaties meer konden komen, is niet het bedrag van de pot 
onvoorzien aangebroken, maar is alleen het bedrag dat bespaard is op de rest van de week, dat nog 
flexibel was uitgegeven.  Want op de vrijdag waren alle kaartjes voor het gala verkocht en was er een 
vaste prijs afgesproken, dat kon nooit meer worden. De GSA was de allerlaatste activiteit waar er 
meer geld uitgegeven kon worden dan begroot, daarom is dat vandaan. Dit hadden ze niet van 
tevoren kunnen doen, want het was al een goede deal, aanvankelijk was het 35 euro per persoon, 
maar hebben ze het voor 20 euro per persoon kunnen aanbieden, dus daar was al wat 
onderhandelruimte gewonnen. 
Dhr. De Jong antwoordt dat het verhaal duidelijk is en dat het goede afwegingen zijn, maar noemt 
dat het zo blijft dat zelfs als de onvoorziene pot al was uitgegeven, er nog steeds geld over was.  
Dhr. De Groot vraagt welke ruimte dhr. De Jong ziet. 
Dhr. De Jong antwoordt dat er een gat is, maar dat ze elkaar wel begrijpen.  
Dhr. De Groot antwoordt dat hij hoopt dat dhr. De Jong kijkt naar de herbegroting en dat hij dan 
vaststelt dat er ten aanzien van de begroting niet heel veel ruimte is en dat de post onvoorzien niet 
gerealiseerd is. Het zou heel onverstandig zijn om de pot onvoorzien ‘op te eten’.  
Dhr. De Jong noemt dat er wel meer uitgegeven had kunnen worden, maar dat het voor hem 
duidelijk is dat het allemaal goed gegaan is. 
 
Dhr. Meurink vraagt of er aangenomen mag worden dat er nog een bedrag van de CASSA -subsidie 
afgetrokken zal worden. 
Dhr. De Groot antwoordt dat dit aangenomen mag worden. 
Dhr. Meurink noemt dat het ook op de begroting gezet had kunnen worden, omdat de begroting nu 
niet in balans is. 
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Dhr. De Groot antwoordt dat dit klopt, maar dat het natuurlijk niet erg is als de begroting niet  in 
balans is. 
 
Dhr. Meurink vraagt naar de twee prijzen. Hij noemt dat er bij beide meer aan besteed is. Het zijn 
kleine bedragen, maar hij vraagt of er meer winnaars bij gekomen zijn.  
Dhr. Bennebroek antwoordt dat er voor de intellectuele strijd al vermoed werd dat mevr. Markslag 
zou winnen, dus dat er een extra fles wijn is ingekocht. 
Dhr. Meurink antwoordt dat hij niet snapt waarom er extra geld besteed is, want het is een 
begroting. 
Dhr. Bennebroek noemt dat het een grapje was. Het was puur begroot op deze manier, maar 
uiteindelijk is er bij het kopen van de bedankjes toch bedacht dat het leuk was om er iets anders bij 
te kopen. 
Dhr. De groot noemt dat hij denkt dat hij een iets beter antwoord kan geven. De commissie heeft in 
principe de zegen gekregen van de ALV om de bedragen uit te geven die onder het kopje begroot 
staan. Herbegroot dat is iets wat de commissie voor zichzelf heeft onderverdeeld en wat met de 
penningmeester van de SPIL is overlegd. Het leken volgens de commissie redelijke uitgaven. Als  men 
goed kijkt, werd er bij de intellectuele competitie al duidelijk dat er een redelijke besparing uit zou 
komen, met name omdat de kosten voor de dranken lager uitvielen. De commissieleden bedachten 
dat ze het nog leuker konden maken en toen is besloten om er nog een poedelprijs aan toe te voegen 
van 7 euro, dus dat was uiteindelijk de verhoging bij de intellectuele competitie. Zo werd de 
intellectuele competitie ook leuker voor degene die het niet zo goed had gemaakt. Bij de GSA 
vermoedt hij dat er lantaarns gekocht zijn voor 5 euro per stuk, er waren 7 winnaars. Dit was 35 euro 
en er werd nog een fles drank gekocht. Herbegroot was er een bedrag voor een leuk prijsje van 
uiteindelijk 4 euro per stuk. Dat bleek uiteindelijk niet te werken, omdat ze iets i n het thema wilden 
doen. Toen is ervoor gekozen om een iets duurder prijsje te doen, maar dat ging dan wel keer 7. Er is 
2 euro per prijswinnaar bijgekomen, dus de commissie is in dit geval bewust over de begroting heen 
gegaan, in ieder geval over de eigen begroting, om een leuk prijsje te kunnen kopen en niet iedereen 
met een zak chips het bos in te sturen. 
Dhr. Meurink vraagt ter verduidelijking of de begroting waar ze naar moeten kijken dus de begroting 
is en de herbegroting slechts de begroting voor de commissie zelf was. 
Dhr. De Groot antwoordt dat dit correct is. 
Dhr. Meurink vraagt of dan gesteld kan worden dat er bij de Grote Sociale Activiteit riant over de 
begroting heen gegaan is, en vraagt om een verklaring. 
Dhr. De Groot antwoordt dat dit correct is. Hij noemt dat de herbegroting niet voor niets opgesteld 
is. Aanvankelijk wilde de niet dat de bedragen uiteindelijk teveel zouden verschillen. Ware het niet 
dat de commissie uiteindelijk door had dat er wat verschuivingen waren in de kosten. De 
Lustrumlezing zou niet zo duur worden. Er was gevraagd hoe duur een kerk zou kosten en hierop was 
de begroting gebaseerd. Toen het puntje bij paaltje kwam, bleek het iets minder geld te zijn. Dit gold 
ook voor de intellectuele activiteit. Aanvankelijk hadden ze  daar graag de Eerste Kamer voor 
gebruikt, maar dit kon helaas niet. Het ontbijt ging uiteindelijk niet door, maar bij de sociale 
activiteiten daarentegen kwam het goed uit, omdat de kaartprijs van 25 naar 20 euro kon. Daar was 
nu wat meer ruimte mogelijk. Eigenlijk is het geld overgeheveld. 
Dhr. Meurink antwoordt dat hij heel goed kan zien dat er een verplaatsing heeft plaatsgevonden 
heeft in de begroting, maar het probleem is dat de commissie daar niet in mag schuiven. Destijds is 
er door de ALV toestemming verleend voor een begroting en daar mag je dan niet teveel van 
afwijken. Er is toestemming nodig voor de verschuivingen. 
Dhr. De Groot antwoordt dat hij heel goed begrijpt wat dhr. Meurink zegt. Tegelijkertijd noemt hij 
dat er de realiteit is en dat die twee niet met elkaar overeen komen. Pas na de Kerst-ALV, na Oud & 
Nieuw bleken er veel wijzigingen te zijn. Dit betekent dat de commissieleden toen met een soort 
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discrepantie zaten. De ALV waarop het beleid gepresenteerd zou worden, is eigenlijk te vroeg,  omdat 
je dan niet zoveel duidelijkheid hebt, maar een ALV later is eigenlijk te laat, want dat zou de 
Tussentijdse zijn. Eigenlijk heeft dhr. Meurink absoluut gelijk dat er goedkeuring had moeten zijn 
over de bedragen, ware het niet dat het zo is dat de commissie een eigen begroting zou maken. De 
commissie heeft dezelfde activiteiten kunnen realiseren die beloofd zijn, met significant minder geld 
en dat geld is later gebruikt voor een andere activiteit. Hij hoopt dat dhr. Meurink dit accepteert Hij 
had het wel kwalijk gevonden als de Lustrumcommissie had gezegd dat er geen lezing georganiseerd 
zou worden, maar dat er een springkussen voor in de plaats zou komen.  
Dhr. Meurink noemt dat hij dan graag twee adviezen mee zou willen geven voor de komende jaren: 
hij hoopt dat er verslag gegeven wordt van het feit dat de herbegroting niet langs de ALV gegaan is 
en wil adviseren aan de volgende Lustrumcommissie om een eventuele herbegroting bij de 
Tussentijdse ALV te presenteren. Volgens inschatting zou de Tussentijdse ALV een perfect tijdstip zijn 
geweest voor een herbegroting. 
Dhr. De Groot antwoordt dat dhr. Meurink een hartstikke valide punt maakt, maar dat de ALV al 
halverwege februari plaatsvindt, en dat je dan begin februari al de stukken klaar moet hebben. Je  
moet dan al duidelijkheid hebben van leveranciers. Veel personen zijn lastig bereikbaar in de maand 
januari. Het is niet perfect is verlopen, maar hij hoopt dat dhr. Meurink snapt dat de omstandigheden 
hiertoe hebben geleid en dat hij zich enigszins kan vinden in de manier waarop het opgelost is. Dhr. 
De Groot zal wel een iets meer uitgebreide toelichting bij de begroting voegen.  
 
Dhr. Bennebroek voegt toe dat het tijdstip van een (her)begroting ook weer ligt aan het tijdstip 
waarop je de activiteiten inplant. Soms komt het ook niet uit met de ALV’s. 
Dhr. Meurink zou dan willen voorstellen dat een extra ALV niet gek zou zijn indien er een 
herbegroting is.  
 
De ALV wordt geschorst om 21:21. 
 
De vergadering wordt hervat om 21:37 
 
Het eindverslag en de realisatie van de 7de Lustrumcommissie der SPIL worden ingestemd met een 
hamerslag. 
 
Instemming 36ste f.t.-bestuur der SPIL 
Mevr. Gommers licht toe waarom er gekozen is voor dit kandidaatsbestuur. Het 35ste bestuur heeft 
op basis van de ervaring van afgelopen jaar, denk hierbij aan commissiewerk bij de SPIL en de 
bestuurssollicitaties, gekozen voor dit kandidaatsbestuur. Het 35ste bestuur is ervan overtuigd dat in 
deze samenstelling iedere functie vervuld wordt door een uitermate geschikt persoon. Dit is één van 
de belangrijkste argumenten voor dit bestuur. Tevens wordt er op basis van hun persoonlijkheden 
verwacht dat deze personen goed kunnen samenwerken en dat is natuurlijk heel belangrijk in een 
bestuursjaar. Dit zijn de twee grootste argumenten geweest bij de keuze voor het kandidaatsbestuur. 
 
De ALV-voorzitter vraagt het kandidaatsbestuur naar voren te komen en zich even kort voor te 
stellen aan de ALV. 
 
Dhr. Bennebroek roept vanuit de ALV dat het bestuur qua lengte beter klopt dan het 35ste bestuur. 
 
Mevr. Te Molder stelt zich voor. Ze is 19 jaar oud en is eerstejaarsstudent IBO. Ze wil zich graag 
kandidaat stellen als commissaris Debat & ICT voor het 36ste bestuur der SPIL en hoopt daarbij dat ze 
de goedkeuring ontvangt van de ALV. 
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Dhr. Park stelt zich voor. Hij is tweedejaarsstudent IBO, 20 jaar oud en stelt zich graag kandidaat als 
commissaris Onderwijs en Faciliteiten en hij hoopt het vertrouwen van de ALV te krijgen.  
 
Mevr. De Raadt stelt zich voor. Ze is 18 jaar oud, eerstejaarsstudent IBO en wil zich graag kandidaat 
stellen voor het 36ste bestuur als commissaris Buitenland. Ze hoopt het vertrouwen te krijgen van de 
ALV. 
 
Dhr. Van der Herberg stelt zich voor. Hij is 19 jaar oud en studeert Politicol ogie ‘Algemeen’. Hij wil 
zich graag kandidaat stellen als commissaris Binnenland en Acquisitie en hoopt op het vertrouwen 
van de ALV. 
 
Mevr. Embregts stelt zich voor. Ze is 21 jaar en tweedejaars IBO-student. Ze wil zich graag kandidaat 
stellen als penningmeester & commissaris Almanak voor het 36ste bestuur der SPIL en hoopt hierbij 
het vertrouwen te krijgen van de ALV. 
 
Mevr. Couperus stelt zich voor. Ze is 20 jaar oud, tweedejaars IBO-student en wil zich graag 
kandidaat stellen voor de functies secretaris en commissaris Promotie van het 36ste bestuur der SPIL 
en ze hoopt het vertrouwen van de ALV te krijgen. 
 
Mevr. Voppen stelt zich voor. Ze is 19 jaar oud, tweedejaars IBO-student en wil zich graag kandidaat 
stellen als voorzitter en commissaris IAPSS van het 36ste bestuur. Ze hoopt hiervoor vertrouwen te 
krijgen, maar hoopt ook dat het bestuur als geheel kan rekenen op het vertrouwen van de ALV.  
 
De ALV-voorzitter vraagt of er vanuit de ALV vragen zijn voor het kandidaatsbestuur.  
 
Dhr. De Groot noemt dat hij ziet dat er maar één persoon is van het kandidaatsbestuur die ‘de 
academische variant’ studeert en vraagt hoe het bestuur ervoor denkt te zorgen dat alle activiteiten 
ook academisch relevant blijven. 
Mevr. Voppen antwoordt dat de kandidaatsbestuursleden denken dit net als vorige jaren mee te 
kunnen nemen in het beleid. Ze kunnen hier verder nog niet zoveel over zeggen, omdat ze nog niet 
op beleidsweekend zijn geweest, maar ze zullen ervoor zorgen dat de afweging tussen Politicologie 
en IBO de juiste afspiegeling wordt. 
 
Mevr. De Bel vraagt aan het 35ste bestuur of er gekeken is naar de eerder genoemde verhouding.  
Mevr. Gommers antwoordt dat de verhouding uiteraard in de gaten gehouden is, maar dat een 
andere samenstelling nadelige gevolgen zou hebben voor andere aspecten die ook een rol spelen 
binnen het bestuur en dat er daarom voor deze samenstelling is gekozen. Daarnaast heeft het 
huidige bestuur er alle vertrouwen in dat ze het mee zullen nemen in hun beleid en zich hier bewust 
van zijn. Het 35ste geeft het mee. 
 
Dhr. De Groot vraagt of één van de bestuursleden uit Limburg komt. 
Mevr. Embregts steekt haar hand op. 
Dhr. De Groot noemt dat mevr. Embregts de functie van penningmeester ambieert. Hij noemt dat 
dhr. Meurink ook weet dat dit een moeilijke functie is en vraagt of mevr. Embregts bekend is met….  
Mevr. Embregts onderbreekt dhr. De Groot door te zeggen dat dit de 21% btw was.  
Er wordt geapplaudisseerd vanuit de ALV. 
Dhr. De Groot antwoordt dat hij het volste vertrouwen heeft in het kandidaatsbestuur. 
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Dhr. Meurink vraagt of deze traditie hooggehouden kan worden. Hij vraagt hoe mevr. Embregts deze 
traditie als tweede penningmeester uit een Generaliteitsland het quaestoraat hoog zal houden.  
Mevr. Embregts antwoordt dat zij dit hoopt te doen door goed te luisteren naar wat andere 
penningmeesters hebben geleerd. Ze denkt dat het feit dat ze uit Limburg komt er niet echt mee te 
maken heeft. 
 
Dhr. De Groot noemt dat hij tot zijn grote verbazing ziet dat dhr. Park in het rijtje staat en zich 
kandidaat stelt voor de functies Onderwijs en Faciliteiten, een loodzwaar pakket dat in het verleden 
door twee mensen bekleed werd. Dhr. Park rookt en hij noemt dat hij denkt dat dhr. Park wel 
geschikt is, mits hij stop met roken. Hij vraagt dhr. Park daarom of hij zal stoppen met roken. 
Dhr. Park antwoordt dat hij zeker bereid is om te stoppen met roken. Hij noemt dat dit zal gebeuren 
op maandag. Hij noemt dat er zes rookhaters naast hem staan en dat hij hem hierin zullen steunen.  
Dhr. Van Dam roept dat dhr. Park moet volharden. 
Dhr. Park noemt dat hij zijn best doet, maar niet weet of zijn wilskracht zo sterk is.  
 
Dhr. Pak vraagt of het kandidaatsbestuur er een beetje zin in heeft.  
Mevr. Voppen antwoordt dat het kandidaatsbestuur er zeker zin in heeft. 
Dhr. De Groot noemt dat dit de volgende dag de voorpagina van de Trouw zal zijn.  
Dhr. Pak noemt dat hij altijd even een quote wil halen. 
 
Vanuit de ALV is er geen extra stemming gewenst over het kandidaatsbestuur. De ALV -voorzitter 
noemt dat het kandidaatsbestuur in deze opstelling tijdelijk is ingesteld.  
 
Decharges en installaties 
De ALV-voorzitter dechargeert Femke Gordijn uit de EJW-commissie. 
 
De ALV-voorzitter dechargeert onder luid applaus en dank voor het harde werk Tim Bennebroek, 
Niels Park, Sebastiaan de Groot, Myrna Kuiper en Pieter Verstappen uit de Lustrumcommissie.  
 
De ALV-voorzitter installeert Mirthe Voppen als voorzitter en commissaris IAPSS, Sietske Couperus als 
secretaris en commissaris Promotie, Nadette Embregts als penningmeester en commissaris Almanak, 
Fedde van der Herberg als commissaris Binnenland & Acquisitie, Emilie de Raadt als commissaris 
Buitenland, Niels Park als commissaris Onderwijs & Faciliteiten en Merle te Molder als commissaris 
Debat in het 36ste f.t.-bestuur der SPIL.  
 
Er wordt luid geapplaudisseerd.  
 
W.v.t.t.k. 
Er is een motie ingediend. De motie luidt als volgt:  
 
De Algemene Ledenvergadering, hier bijeen bij etablissement Buddhas, Botermarkt 20, te Leiden: 
 
Gezien de verwachting dat mijn lieftallige opvolgster gaat presteren wat mij niet lukte,  
Ik daar zeer verheugd over ben, 
Maar tot mijn grote spijt niet aanwezig kan zijn bij het heuglijke moment,  
Wil ik de h.t.-commissaris Almanak, Esmee van Meer, verzoeken, de naar verwachting op tijd 
voltooide Lustrumalmanak op te sturen naar een nader door te geven adres te Denver, Colorado, 
Amerika. 
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In hoopvolle verwachting en bij voorbaat dank, 
 
Was getekend, 
Victor Pak 
E.t.-commissaris Almanak der 34ste bestuur, zichzelf noemende ‘SPILosofie’. 
 
Dhr. De Groot vraagt wie dat gaat betalen. 
Mevr. Van Meer antwoordt dat het naar haar idee mogelijk is om vanuit de Universiteit pakjes te 
versturen naar het buitenland zonder extra kosten. Indien dit niet mogelijk is, dan zal  zij persoonlijk 
betalen voor de verzending. 
 
De ALV-voorzitter vraagt of er iemand wil stemmen over de motie. 
 
Dhr. de Groot dient een stemverklaring voor in. Hij noemt dat hij het een leuke motie vindt en dat 
het weleens zou kunnen werken als een negatieve prikkel voor de commissaris, aangezien het 
weleens goedkoper zou zijn om de Almanak later te moeten versturen.  
Dhr. Maleki dient een stemverklaring tegen in, want hij wil niet dat de h.t.-commissaris Almanak voor 
de kosten op moet draaien. 
 
Dhr. Meurink dient een stemverklaring tegen in, omdat hij dhr. Pak ook graag terug ziet komen uit 
Denver en dat hij hiervoor wel even op mag komen dagen.  
Dhr. De Groot vraagt wie het vliegticket zal betalen. 
 
De ALV-voorzitter vraag de stemcommissie naar voren te komen. 
Er wordt gestemd over de motie. 
 
Met 33 stemmen voor, 1 stem tegen en 9 stemmen blanco wordt de motie aangenomen.  
 
Rondvraag 
 
Dhr. Pak vraagt of de ALV, het CALVV en het 35ste bestuur ervan op de hoogte zijn dat hij het 35ste 
bestuur wil complimenteren en hoopt dat ze er nog het beste van zullen maken. Hij wil het 36ste heel 
veel succes wensen. Het eerste halfjaar moet hij missen, maar dat gaat hij het tweede halfjaar vast 
goedmaken. Dit is waarschijnlijk de laatste ALV waarbi j hij voorlopig is, maar hij gaat nog mee op een 
reis die vast fantastisch zal zijn, dus hij is nog niet helemaal klaar. Hij wenst het 36ste veel succes en 
met name zijn opvolgers veel succes en geluk.   
 
Dhr. Bennebroek vraagt of de ALV, het 35ste bestuur, het f.t.-bestuur en het CALVV ervan op de 
hoogte zijn dat hij terugkijkt op een geslaagd lustrumjaar met een geslaagd 35ste bestuur dat eigenlijk 
alleen nog de kers op de taart zal zetten met een ongelofelijk gave Lustrumreis en een dot slagroom 
bij het EJW, hij wenst ook de Luco-secretaris om nog maar een keer het woord Luco genoemd te 
hebben veel ervaring en succes. 
 
Mevr. Den Toom vraagt of de ALV, het CALVV en het 35ste bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij 
genoten heeft van de Lustrumweek, dat zij het 35ste bestuur veel succes wenst met de laatste loodjes 
en veel plezier wenst tijdens de reis en het f.t.-bestuur veel plezier en succes. 
 
Mevr. Knops vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur, de Lustrumcommissie en het f.t.-bestuur 
ervan op de hoogte zijn dat ze een heel leuk jaar heeft gehad, maar dat ze nog niet klaar zijn, dat ze 
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het f.t.-bestuur vooral veel plezier wil wensen met de voorbereidingen voor de Wissel en dat ze 
denkt dat het f.t-bestuur er veel plezier aan zal beleven. 
 
Mevr. De Bel vraagt of het CALVV, de ALV, het 35ste bestuur, het f.t.-bestuur en de Luco ervan op de 
hoogte zijn dat ze een top Lustrumweek heeft gehad, met name het gala voor haar een hoogtepunt 
was, dat ze het f.t.-bestuur heel veel plezier wenst de komende tijd bi j de inwerksessies en het 
bonden en dat ze heel veel zin heeft in de Lange Reis en het programma er alvast heel leuk uit vindt 
zien. 
 
Dhr. De Groot vraagt of de ALV, het CALVV, het bestuur, het f.t. -bestuur, de WHALV en de oude 
Lucoleden ervan op de hoogte zijn dat het tot voor kort een gebruik was om te gaan staan bij de ALV, 
verstaanbaarheid en dat men praat via de voorzitter, dat deze gebruiken verdwenen zijn en dat hij 
hoopt dat men deze in ere kan herstellen voor de de volgende ALV en daarna, en dat zi jn  
betachterkleinkinderen, een drietal maar liefst, hem ontzettend trots maken en dat hij ervan 
overtuigd is dat ze er een supermooi jaar van gaan maken en hij hoopt dat ze minstens zo’n leuke 
ontgroening krijgen als hij. 
 
Mevr. Van Neerven vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur en het 36ste f.t.-bestuur ervan op 
de hoogte zijn dat zij een onwijs leuke Lustrumweek heeft gehad, dat zij het afgelopen jaar echt top 
vond en dat zij dit hoopt af te maken met een mooie reis en dat zij zin heeft in aankomend jaar. 
 
Dhr. Meurink vraagt of de ALV, het CALVV, het h.t.-bestuur, het f.t.-bestuur en de Lustrumcommissie 
ervan op de hoogte zijn dat hij ze onwijs veel plezier wenst met de Lustrumreis, dat hij heel veel 
vertrouwen heeft in de nieuwe penningmeester van de SPIL, dat hij nu al zin heeft in de Wissel-ALV 
en dat hij het h.t.-bestuur zijn excuses aanbiedt voor al het gezeur over begrotingen.  
 
Dhr. De Jong vraagt of het 35ste bestuur ervan op de hoogte is dat hij hen veel plezier wenst bij de 
afsluiting van het jaar en vraagt of het 36ste bestuur ervan op de hoogte is dat hij hen veel plezier 
wenst bij de afsluiting en dat ze elkaar in de zomer heel goed zullen leren kennen, e n dat hij 
daarnaast namens het 33ste bestuur spreekt als hij noemt dat ze zich oud voelen en dat hij blij is met 
het feit dat hij eindelijk eens ouder is dan het gehele nieuwe SPIL-bestuur.  
 
Mevr. Te Molder vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur en het 36ste f.t.-bestuur ervan op de 
hoogte is dat zij ontzettend veel zin heeft in het komende jaar, dat ze hoopt dat ze er samen wat 
moois van gaan maken. 
 
Dhr. Park vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste, zijn f.t.-bestuursgenoten en de rest van de Luco 
ervan op de hoogte zijn dat hij het ook een leuke Lustrumweek vond, dat hij blij is met al het 
vertrouwen en dat hij ondanks zijn gewoonte om te roken hij dit wil verminderen en dat hij heel veel 
zin heeft in de Lange Reis. 
 
Mevr. De Raadt vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur, de Luco en haar lieve f.t.-
bestuursgenootjes ervan op de hoogte zijn dat zij ontzettend veel zin heeft in het komende jaar, dat 
ze heel blij is dat het f.t.-bestuur het vertrouwen hebben gekregen, dat ze niet kan wachten om te 
beginnen en dat ze ontzettend veel zin heeft in de Lange Reis.  
 
Dhr. Van der Herberg vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur en het f.t.-bestuur ervan op de 
hoogte zijn dat hij heeft genoten van zijn eerste jaar bij de SPIL en dat hij  hoopt dat er nog vele 
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mooie jaren zullen volgen, dat hij blij is dat iedereen bij de ALV het zo lang heeft volgehouden, dat hij 
ontzettend veel zin heeft in Washington en dat hij hoopt er een mooi jaar van te maken.  
 
Mevr. Embregts vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur, het f.t.-bestuur en de Luco ervan op 
de hoogte zijn dat ook zij een superleuke Lustrumweek gehad heeft, dat ze het 35ste bestuur nu alvast 
wil bedanken voor de inwerksessies en wijze lessen, maar wat minder voor de ontgroening en d at ze 
nu al weet dat het een heel leuk jaar gaat worden met dit bestuur en dat ze hoopt dat alles op 
pootjes terecht komt. 
 
Mevr. Couperus vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur, haar lieve f.t.-bestuursgenootjes en 
de Luco ervan op de hoogte zijn dat ook zij een geweldige Lustrumweek heeft gehad, dat ze de 
deelnemers van de Lange Reis ontzettend veel plezier wenst en dat ze stiekem toch wel graag mee 
had gewild, dat ze heel veel zin heeft in het komende jaar.  
 
Mevr. Voppen vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste en haar zojuist verworden f.t.-
bestuursgenootjes ervan op de hoogte zijn dat ze nu al onwijs veel zin heeft in volgend jaar, dat de 
eerste inwerksessie alvast een harde was, dus dat dat veel belooft en dat ze al het vertrouwen heeft 
in het 36ste bestuur, dat ze veel zin heeft in de Lange Reis en dat ze de ALV bedankt voor de 
aanwezigheid en het vertrouwen. 
 
Dhr. De Moor noemt dat hij gaat staan zodat hij voor iedereen zichtbaar is.  
Dhr. De Moor vraagt of de ALV, het CALVV, het f.t.-bestuur, zijn bestuursgenootjes en de Luco ervan 
op de hoogte zijn dat hij alle aanwezigen wil bedanken dat zij in zulke grote getale gekomen zijn, wat 
hem enigszins verrast heeft, hij het 36ste bestuur wil feliciteren met hun f.t.-status, dat hij al het 
vertrouwen in hen heeft, dat hij met gepaste trots wil zeggen dat de 4de editie van het Debat vandaag 
op de post gedaan is, dat hij hoopt dat de editie in de smaak valt, dat hij uitkijkt uit naar de tijd die 
het bestuur nog heeft met z’n zevenen, dat hij in het bijzonder uitkijkt naar de Lange Reis in 
Washington en dat hij de commissie en de commissaris veel succes wil wensen, maar er al het 
vertrouwen in heeft dat het een mooie reis zal worden. 
 
Dhr. Schyns vraagt of de ALV, het CALVV, het f.t.-bestuur, zijn bestuursgenootjes en de voormalige 
Lustrumcommissie ervan op de hoogte zijn dat hij de Lustrumcommissieleden nogmaals wil 
bedanken voor hun inzet en een geweldige week, dat hij het f.t.-bestuur in ieder geval veel plezier wil 
wensen bij de inwerksessies en dat hij vooral zijn zes bestuursgenootjes wil vertellen dat hij 
ontzettend uitkijkt naar de laatste periode die hij nog samen met ze heeft, maar ook naar de periode 
erna, waarin het wat minder professioneel zal zijn. 
 
Mevr. Trouw vraagt of de ALV, het CALVV, het 35ste bestuur, het 36ste f.t.-bestuur en de 
Lustrumcommissie ervan op de hoogte zijn ook zij een ontzettend leuke Lustrumweek heeft gehad, 
dat ze de activiteiten ontzettend tof vond en dat ze de commissie hiervoor wil bedanken, dat ze het 
f.t.-bestuur wil feliciteren met hun f.t.-positie, dat ze er vertrouwen in heeft dat er een heel mooi jaar 
aankomt, dat ze haar bestuursgenoten wil noemen dat ze ontzettend trots is op alles wat tot nu toe 
bereikt is en dat ze hen de komende drie weken nog wel nodig zal hebben tijdens de reis, dat ze trots 
is op haar commissie Buitenland en ook op Daan achterin en dat ze ernaar uitkijkt om met de 
commissie en het bestuur een toffe reis neer te zetten en dat ze nu het dichterbij komt haar 
zenuwen wat meer aan de kant durft te zetten. 
 
Mevr. Van der Plas vraagt of de ALV, het CALVV, haar schatten van bestuursgenoten en de lieve 
opvolgers die nu ook een f.t.-status verkregen hebben ervan op de hoogte zijn dat zij haar 
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bestuursgenoten heel erg wil bedanken voor de afgelopen jaren die heel erg mooi zijn geweest, dat 
ze uitkijkt naar de laatste loodjes en dat ze hen alvast wil bedanken voor een heel erg mooi jaar, dat 
ze haar opvolgers heel veel succes wil wensen, in het bijzonder haar zoon en dochter, dat ze er al het 
vertrouwen in heeft en dat ze mee wil delen dat er blijkbaar een ontgroening is waar ze blijkbaar zin 
in zou moeten hebben.  
 
Mevr. Lambooij vraagt of de de ALV, het CALVV, de Luco, haar eigen bestuursgenoten en het 36ste 
f.t.-bestuur ervan op de hoogte zijn dat zij de Luco wil bedanken voor hun inzet het afgelopen jaar, 
dat ze het een ontzettend leuke week vond, dat ze nu nog heel erg uitkijkt naar de komend eperiode 
met haar bestuursgenootjes, dat ze trots is wat ze tot nu toe hebben neergezet, dat ze er ook wel 
tegenop ziet dat het einde er aan zit te komen en dat ze het 36ste bestuur heel veel succes wil 
wensen, dat ze een prachtig f.t.-bestuur voor zich ziet zitten, dat ze denkt dat het helemaal goed gaat 
komen en dat ze in het bijzonder Nadette en Niels heel veel succes wil wensen en dat ze heel veel zin 
heeft in de inwerksessies. 
 
Mevr. Van Meer vraagt of het CALVV, de ALV, de Lustrumcommissie, het zojuist ingestemde f.t. -
bestuur en haar bestuursgenoten ervan op de hoogte zijn dat zij net als de rest van de aanwezi gen 
genoten heeft van het Lustrum, dat ze blij is dat er zoveel mensen aanwezig waren bij deze ALV, dat 
ze het f.t.-bestuur graag wil feliciteren met hun nieuwe status, dat ze uitkijkt naar de inwerksessies, 
dat ze alle vertrouwen heeft in hen, maar in het bijzonder in haar opvolgers en dat ze uitkijkt naar de 
laatste periode met haar bestuursgenoten met zowel de Lange Reis, als het EJW en als het goed is 
natuurlijk een Almanak en dat ze hoopt dat de laatste maanden goed zullen verlopen.  
 
Mevr. Gommers vraagt of de ALV, het CALVV, het f.t.-bestuur en de Luco ervan op de hoogte zijn dat 
ook zij de Luco enorm wil bedanken voor hun inzet het afgelopen jaar, dat zij het CALVV wil 
bedanken voor hun ondersteuning, dat ze de ALV wil bedanken voor hun aanwezigheid m et een 
langere zit dan verwacht in deze hitte, dat ze het 36ste veel succes en plezier wenst met alles, dat ze 
al het vertrouwen heeft in hen en in het speciaal haar enig kind Mirthe, in wie ze ook veel 
vertrouwen heeft, dat ze ook zin heeft in de laatste periode met haar bestuursgenoten en dat ze 
iedereen uitnodigt om te proosten in Café Storm op het heuglijke feit dat er een nieuw f.t. -bestuur is. 
 
Decharge der stemcommissie 
Dhr. De Jong en dhr. Schouten worden uitgehamerd uit de stemcommissie.  
 
Sluiting 
De ALV-voorzitter sluit de vergadering om 22:17. 
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EINDVERSLAG XXXVste BESTUUR DER SPIL, ‘SPILhouet’ 
 
1. LANGETERMIJNDOELSTELLINGEN STUDIEVERENIGING VOOR POLITICOLOGEN IN LEIDEN 
In de statuten zijn de doelen van de vereniging vastgelegd. Deze lui den als volgt: 
De vereniging heeft als doel: 
1. a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie Politieke 
Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 
1. b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des 
woords; 
1. c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog op de 
arbeidsmarkt; 
1. d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 
2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin des 
woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 
3. De vereniging is politiek neutraal. 
 
2. VERENIGINGSBREDE DOELSTELLINGEN BESTUUR ‘SPILhouet’  
“Now this is not the end. It is not even the beginning of the end. But it is perhaps, the end of the 
beginning.” - Winston Churchill  
 
Het 35ste bestuur heeft het afgelopen jaar de volgende drie verenigingsbrede doelstellingen 
gehanteerd:  
 
2.1. Ledenbinding  
Het 35ste bestuur der SPIL, ‘SPILhouet’, had afgelopen jaar voor ogen om het kader van de vereniging 
te zijn, waarbij de leden invulling en kleur zouden geven aan het beleid. Naar de mening v an het 
bestuur is dit geslaagd. Ledenbinding was hierbij van cruciaal belang.  
 
Ten eerste heeft het bestuur een open houding aangenomen tegenover de leden op activiteiten, op 
de borrel, op reis en in het hok. Hierdoor werden bestuursleden gemakkelijk aangesproken door de 
leden.  
 
Eén van de belangrijkste manieren om onze leden te binden aan de vereniging is door het bieden van 
commissieplaatsen. Het 35ste bestuur heeft er daarom naar gestreefd om aan zoveel mogelijk leden 
een commissieplaats te bieden, door te streven naar spreiding van leden over commissies en het 
toevoegen van een nieuwe commissie (de AlleJaarsWeekend commissie). Zo waren er afgelopen jaar 
65 actieve leden. Tevens hebben de commissies meer zelfstandigheid gekregen. Binnen iedere 
commissie was er een duidelijke taakverdeling, waardoor commissieleden daadwerkelijk 
verantwoordelijk waren voor bepaalde onderdelen. De commissaris hield toezicht, maar gaf veel 
vrijheid aan de commissieleden. De meeste commissies waren ingedeeld in subgroepen van twee tot 
drie personen, waarbij iedere subgroep verantwoordelijk was voor een taak of hele activiteit. Het 
bestuur hoopte hierdoor dat de leden het gehele jaar geënthousiasmeerd zouden worden voor de 
activiteiten. Dit is deels gelukt: leden kwamen op meer activiteiten af, maar het blijft lastig om ze tot 
het einde van het jaar te enthousiasmeren. 
 
Om zowel Politicologiestudenten als Politicologie: IBO-studenten bij de activiteiten te betrekken is 
politiek in een breder kader geïnterpreteerd. Zo was er aandacht voor economie met de excursie 
naar de Sociaal-Economische Raad (SER), voor journalistiek met de excursie naar de redactie van 
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Trouw en voor de lokale politiek met het Gemeentedebat. Dit waren tevens nieuwe activiteiten, 
waardoor ook ouderejaarsstudenten gemotiveerd werden om naar deze activiteiten te komen.  
 
Een lastige groep om te betrekken bij SPIL-activiteiten zijn de (internationale) masterstudenten. Dit 
jaar is er gepoogd hen bij de vereniging te betrekken door het organiseren van een speciale 
masteractiviteit. Door te weinig animo kon deze activiteit echter helaas geen doorgang vinden. Het 
blijft een uitdaging om masterstudenten te enthousiasmeren voor de vereniging.  
 
Ook is het bestuur tevreden over de betrokkenheid van mensen die in eerste instantie niet zo actief 
waren in de vereniging. De verhuizing naar een centralere plek in de FSW en het AlleJaarsWeekend 
(AJW) hebben hieraan bijgedragen. De drempel om even binnen te lopen in het SPIL-hok was naar 
mening van het bestuur lager. Op het AJW gingen tevens leden mee die normaliter niet (zo vaak) 
aanwezig zijn bij SPIL-activiteiten.  
 
2.2. Aansluiting 
Het bestuur streefde dit jaar naar het vergroten van de aansluiting met verenigingen, het Instituut 
Politieke Wetenschap en de maatschappij.  
 
Het contact met de gangverenigingen was afgelopen jaar erg goed. De voorzitters van de FSW-
verenigingen overlegden maandelijks in het VerenigingenOverleg (VerO). Eén van de belangrijk e 
agendapunten was de samenwerking tussen de verenigingen. Zo hebben de verenigingen dit jaar 
weer een gezamenlijk FSW-feest georganiseerd. Dit was een groot succes. Daarnaast is er 
samengewerkt op het gebied van acquisitie. De verenigingen hebben samen ee n sponsorloop 
georganiseerd en het promotiemateriaal voor onder andere het feest gerealiseerd. Ook was de 
onderlinge band tussen de besturen van de verenigingen erg goed. Dit zorgde ervoor dat ze geregeld 
advies aan elkaar vroegen over verschillende zaken.  
 
De samenwerking met de zusterverenigingen is inhoudelijk verbeterd: er is een extra landelijke 
activiteit georganiseerd. Het blijft echter lastig om heel nauw samen te werken, in verband met de 
drukke agenda’s van zowel de bestuursleden zelf als de verenigingen.  
 
De verhoudingen met het Instituut Politieke Wetenschap waren over het algemeen goed. De lunch 
voor medewerkers van het Instituut Politieke Wetenschap heeft een positief effect gehad op verdere 
samenwerking gedurende het jaar. Docenten waren meerdere malen bereid zich in te zetten voor de 
SPIL (bijvoorbeeld bij pré-buitenlandactiviteiten, de Ouderdag, lezingen en de pubquiz). Tevens was 
de universiteit bereid extra subsidie te verstrekken voor de Lange Reis. De samenwerking tussen het 
Instituut Politieke Wetenschap en de SPIL was met betrekking tot het lustrum echter niet optimaal .  
 
Het bestuur heeft tevens getracht de verbinding met de maatschappij in de activiteiten naar voren te 
brengen. Zo is er in samenwerking met de verenigingen van de FSW een sponsorloop georganiseerd, 
waarbij de opbrengst ging naar de afdeling neonatologie van het LUMC. Op de dag van NLDoet heeft 
het bestuur zich bovendien ingezet voor de Leidse gemeente. Tevens organiseerde de commissie 
Faciliteiten een Bandjesavond. De opbrengst hiervan ging naar Stichting Wereldwijd, een stichting die 
helpt bij de re-integratie van uitgeprocedeerde asielzoekers. Aan het eind van het studiejaar heeft 
het bestuur in samenwerking met AIESEC het evenement ‘Global Village: the Middle East’ 
georganiseerd. Daarnaast waren maatschappelijke organisaties als AIESEC, Foundation Max van der 
Stoel en ProDemos aanwezig bij de stageavond. Tot slot is er ingespeeld op de actualiteit met actuele 
onderwerpen bij lezingen en excursies, zoals de excursie naar het Centraal Orgaan opvang 
asielzoekers.  
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2.3. Toekomst 
In het kader van toekomst had het bestuur het afgelopen jaar twee doelstellingen: de leden meer 
inzicht geven in hun toekomstperspectief en de SPIL als vereniging meer toekomstbestendig maken.  
 
Om leden inzicht te geven in hun toekomstperspectief hebben de commissie Onderwijs en het 
bestuur zowel vastgehouden aan de gebruikelijke activiteiten, als vernieuwing aangebracht. De 
carrière- en stageavond hebben wederom plaatsgevonden, maar er is ook ee n carrièrekrant 
uitgebracht. Het streven om meer contact op te zetten met alumni is in de carrièrekrant goed tot 
uiting gekomen, maar er is ruimte voor verbetering in het contact met de alumni. Aan de opvolgers is 
meegegeven dat dit contact beter benut kan worden met betrekking tot de activiteiten en dat er 
gepoogd kan worden om contact met meer alumni te zoeken. Hiernaast heeft het bestuur 
geprobeerd leden de mogelijkheid te bieden om meer inzicht te verkrijgen in mogelijke werkplekken, 
bijvoorbeeld door variatie aan te brengen in de excursies en vacatures en carrièretips op de website 
te plaatsen.  
 
De grotere zelfstandigheid van de commissies heeft ervoor gezorgd dat leden de mogelijkheid kregen 
om nieuwe vaardigheden te ontwikkelen, maar heeft ook bijgedragen aan de toekomst van de 
vereniging. De Werkgroep Hervorming Algemene Ledenvergaderingen (WHALV) heeft voorheen 
geadviseerd om over te gaan op een systeem van onafhankelijke commissies. Door de grotere 
zelfstandigheid van de commissies is deze overgang wellicht beter realiseerbaar. De eerste stappen 
zijn verkend, maar het is aan de volgende besturen en de Algemene Ledenvergadering om hier een 
besluit over te nemen.  
 
Bovendien heeft het bestuur een aantal wijzigingen gedaan van het Huishoudelijk Regleme nt, 
waardoor een aantal zaken voor de toekomst verbeterd zijn. Zo is er voor de komende jaren 
duidelijkheid ontstaan over de financiering omtrent SPIL-reizen, onder andere over het 
lustrumbudget. Een andere belangrijke wijziging van het Huishoudelijk Regle ment die gerealiseerd is, 
is de oprichting van de Raad van Advies (RvA). Ook deze oprichting was in lijn met het advies van de 
WHALV.  Het 35ste bestuur heeft al een aantal keer advies kunnen vragen aan de RvA, maar bevond 
zich nog in een verkennende fase. Desalniettemin was hun advies al erg nuttig, bijvoorbeeld in 
aanloop naar de bovengenoemde wijziging van het Huishoudelijk Reglement. In het kader van het 
meer toekomstbestendig maken van de vereniging is tevens de bestuurshandleiding bijgewerkt. De 
handleiding was erg verouderd en gaf geen representatief beeld weer van de vereniging in haar 
huidige vorm. De bestuurshandleiding is al van pas gekomen bij de inwerksessies en zal hopelijk de 
komende jaren gebruikt (en bijgewerkt) worden. 
 
3. Voorzitter 
“Coming together is a beginning, keeping together is progress, working together is success”   - Henry 
Ford 
  
3.1. Interne bestuurszaken 
Een belangrijk aandachtspunt voor de voorzitter was afgelopen jaar het zorgen voor een goede 
samenwerking binnen het bestuur. Daarbij werd er veel belang gehecht aan een heldere 
taakverdeling, terwijl tegelijkertijd de mogelijkheid open bleef om elkaar te helpen wanneer dit nodig 
was. Op de wekelijkse bestuursvergaderingen gaf ieder bestuurslid een update over wat er speelde, 
waardoor op tijd taken verdeeld konden worden wanneer samenwerking nodig was. Hierdoor 
werden mogelijke problemen vaak op tijd gesignaleerd. Bovendien heeft de voorzitter elk kwartaal 
persoonlijke evaluatiegesprekjes gehouden met alle bestuursleden. Ook hierdoor konden eventuele 
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problemen worden gesignaleerd, besproken en opgelost. Tevens kwam in ieder evaluatiegesprek de 
zelfstandigheid van de commissie grondig ter sprake. Hierdoor was de voorzitter goed op de hoogte 
van de mate van zelfstandigheid van de commissies en kon zij indien nodig de commissarissen hierop 
aanspreken. Door alle overlegmomenten gedurende het jaar kon de voorzitte r er goed op toezien dat 
de doelstellingen van het bestuur behaald werden. Het bestuur heeft daarnaast veel uren samen 
doorgebracht, wat resulteerde in een goede onderlinge band en een fijne werksfeer.  
  
 
3.2. Vertegenwoordiging 
De voorzitter had zich ten doel gesteld om duidelijk zichtbaar te zijn naar de SPIL-leden toe, een open 
houding aan te nemen en streefde er dus naar om veel aanwezig te zijn op activiteiten en excursies. 
Naar inziens van de voorzitter is dit gelukt. De voorzitter heeft veel leden goed leren kennen op 
activiteiten, reizen en het AJW. Bovendien is de voorzitter meer in contact geweest dan verwacht 
met commissieleden, aangezien uiteindelijk drie onafhankelijke commissies onder de 
verantwoordelijkheid van de voorzitter vielen (de LustrumCommissie, AJW-commissie en EJW-
commissie). De voorzitter is er daarmee naar eigen idee in geslaagd om een belangrijk 
aanspreekpunt te zijn binnen de SPIL. 
  
Naast vertegenwoordiging binnen de eigen vereniging heeft de voorzitter de SPIL ook 
vertegenwoordigd in verschillende externe verenigingen en overleggen, namelijk het Platform voor 
Politicologen (PvP), het Studieverenigingen Overleg Platform (StOP) en het VerenigingenOverleg 
(VerO). Tevens is de voorzitter meerdere malen aanwezig geweest bij incidentele overleggen vanuit 
de universiteit, bijvoorbeeld bij bijeenkomsten van het LUS en het Facultair Studenten Platform. Bij 
deze overleggen met externe partijen behartigde de voorzitter de belangen van de SPIL en/of 
probeerde ze door goede samenwerking gemeenschappelijke doelen te bereiken.  
  
3.2.1. Platform voor Politicologen (PvP) 
De voorzitters van Machiavelli (Universiteit van Amsterdam), ismus (Radboud Universiteit Nijmegen) 
en de SPIL en de voorzitter en het bestuurslid Facultaire Zaken van EOS (Vrije Universiteit) zijn dit jaar 
regelmatig samengekomen om te vergaderen over de gang van zaken binnen het PvP. Eén van de 
belangrijkste taken van het PvP is het tot stand brengen van het Politicoloog in Perspectief Congres 
(PiP-Congres). Het  PiP-Congres 2016 stond in het teken van de Amerikaanse presidentsverkiezingen. 
Het Congres, dat plaatsvond in het Academiegebouw in Leiden, was een groot succes met sprekers 
als Fred Teeven, Sharon Gesthuizen en Victor Vlam. De bestuurders van het PvP waren erg tevreden 
over het werk van de commissie en het uiteindelijke resultaat. De PiP -commissie werd dit jaar 
bijgestaan door een Raad van Toezicht, bestaande uit voormalige en huidige bestuurder(s) van het 
PvP en voormalige commissieleden van het PiP-congres.  Naar inziens van het PvP kan dit beter 
omgezet worden in een Raad van Advies voor het PvP als geheel, bestaande uit twee voormalige 
bestuurders van het PvP en twee voormalige commissieleden van het PiP -congres. Dit wordt 
meegegeven aan de opvolgers, maar een definitief besluit hierover is op het moment van schrijven 
nog niet genomen. 
  
Het PvP heeft dit jaar ook voor het eerst een extra activiteit georganiseerd: het debat over de 
toekomst van het onderwijs met Tweede Kamerleden. Inhoudelijk was het een groot succes: de 
opzet van eerst een mini-masterclass door een Kamerlid en daarna een debat viel goed in de smaak 
bij zowel de deelnemers als de Kamerleden. De opkomst was echter teleurstellend. De reden 
hiervoor was waarschijnlijk het ongunstige moment in de week, namelijk vrijdagochtend. In verband 
met de drukke agenda’s van de verenigingen kon dit helaas niet anders. Aan de opvolgers wordt 
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aangeraden om op tijd een datum te prikken en de PvP-activiteit in de avond plaats te laten vinden, 
zodat het niet tegelijk valt met studieverplichtingen. 
  
Het PvP heeft daarnaast contact onderhouden met de Nederlandse Kring voor de Wetenschap der 
Politiek (NKWP). Vanuit het studentlid van het NKWP uit Nijmegen kwam aan het einde van het jaar 
het verzoek om meer samen te gaan organiseren. Voor dit academische jaar kwam dit verzoek te 
laat, maar dit zal meegegeven worden aan de opvolgers. Daarnaast wordt er  op het moment van 
schrijven nog gewerkt aan de PvP-website. Er is wel een vernieuwde PiP-website opgezet dit jaar. Tot 
slot willen de bestuurders binnen het PvP een aantal zaken duidelijker zwart op wit zetten voor hun 
opvolgers. Op het moment van schrijven wordt dan ook gewerkt aan een opzet voor een 
Huishoudelijk Reglement. Zowel de website als het Huishoudelijk Reglement zal ten goede komen 
aan de professionalisering van het PvP. 
  
3.2.2. Studieverenigingen Overleg Platform (StOP) 
De SPIL was afgelopen jaar wederom lid van het StOP en was aanwezig bij iedere algemene 
ledenvergadering van het StOP. Zodoende is de SPIL nauw betrokken geweest bij de beslissingen van 
het StOP. De SPIL is erg tevreden over de BHV-cursus die gerealiseerd is door het StOP voor alle 
studieverengingen in Leiden. Andere zaken die bij het StOP besproken zijn, zijn het alcoholprotocol 
van de Universiteit Leiden en de Commissie Overlap Afspraken. 
  
3.2.3. VerenigingenOverleg (VerO) 
De samenwerking tussen de verschillende studieverenigingen van de FSW en de assessor binnen het 
VerO is het afgelopen jaar erg goed verlopen. De assessor gaf de voorzitters van de verenigingen 
regelmatig updates over facultaire en universitaire zaken, waardoor de studieverenigingen goed op 
de hoogte waren van wat er speelde. De banden tussen de verenigingen waren dit jaar erg sterk en 
er is dan ook veel samengewerkt. Op het gebied van acquisitie is er samengewerkt door de 
desbetreffende bestuursleden van de vier verenigingen, wat geresulteerd heeft in een sponsorloop 
en het realiseren van promotiemateriaal. Daarnaast is dit jaar weer het gangverenigingenfeest  
georganiseerd. Het feest vond plaats op Quintus en werd grotendeels gefinancierd door het geld dat 
de studieverenigingen ontvangen hebben vanuit de universiteit door het behalen van de Nationale 
Studenten Enquête (NSE) target. Het feest is georganiseerd door een speciale commissie, bestaande 
uit al zittende commissieleden vanuit iedere vereniging en een bestuurslid van Labyrint. Daarnaast 
hebben de voorzitters veel aan elkaar gehad, doordat ze binnen het VerO de gelegenheid kregen om 
elkaar om advies te vragen over uiteenlopende zaken. 
  
3.3. 7de Lustrum der SPIL 
De voorzitter was afgelopen jaar eindverantwoordelijk voor het 7de lustrum van de SPIL, dat gevierd 
werd in de vorm van een lustrumweek. Deze verantwoordelijkheid werd onder meer ingevuld door 
regelmatige aanwezigheid op vergaderingen van de Lustrumcommissie, overleg met de voorzitter 
van de commissie en het  organiseren van gezamenlijke vergadermomenten tussen de commissie en 
het bestuur. Tevens was de voorzitter op verzoek van het Instituut Politieke Wetenschap betrokken 
bij het contact tussen de Lustrumcommissie en het Instituut Politieke Wetenschap. Dit was niet altijd 
efficiënt, dus de volgende Lustrumcommissie wordt dan ook aangeraden om hier minder aan vast te 
houden (indien het Instituut Politieke Wetenschap dat tegen die tijd nog wil). Na afloop van de 
lustrumweek hebben de Lustrumcommissie en het bestuur uitvoerig geëvalueerd, wat vastgelegd is 
in een evaluatie vanuit het perspectief van het bestuur. Hierin zijn succesvolle en minder succesvol le 
punten opgenomen en wordt advies meegegeven aan de volgende Lustrumcommissie. Het 
eindverslag, inclusief realisatie, van de Lustrumcommissie is goedgekeurd door de ALV op 21 juni 
2016, waarna de Lustrumcommissie uitgehamerd is. 
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3.4. AlleJaarsWeekend (AJW) 
In het weekend van 20 t/m 22 mei heeft het allereerste AlleJaarsWeekend (AJW) van de SPIL 
plaatsgevonden. Een groep van 31 studenten reisde af naar Antwerpen. Het AJW is georganiseerd 
door een nieuwe commissie, die een eigen voorzitter, secretaris en penningmeester kende. Deze 
commissie is gevormd in december 2015. De voorzitter raadt het 36ste bestuur aan deze commissie 
eerder in het jaar te vormen, omdat de vorming in december iets te dicht op het plaatsvinden van 
het AJW was. Aangezien dit het eerste AJW van de SPIL was, is besloten dat de voorzitter van de 
vereniging actief betrokken was bij de commissie. Dit betekende dat de voorzitter vaak bij 
vergaderingen aanwezig was en erop toezag dat de commissie het AJW op de gewenste manier 
invulde. Daarnaast ondersteunde de voorzitter de commissie bij hun werkzaamheden, indien daar 
behoefte aan was. 
  
Het AlleJaarsWeekend was erg geslaagd: alle deelnemers hebben een ontzettend leuk weekend 
gehad. Aangezien er geen geld was inbegroot voor het AJW, had de commissie een beperkt budget 
om mee te werken. Er is dan ook zoveel mogelijk gekozen voor gratis activiteiten, zoals een bezoek 
aan Diamondland, verschillende stadsspellen en een kroegentocht. De voorzitter raadt het 36ste 
bestuur aan om wel geld in te begroten voor het AJW. Doordat de prijs van het weekend vrij hoog 
was, was het aantal deelnemers lager dan gewenst. Indien er geld voor het AJW inbegroot wordt, 
kan de deelnemersbijdrage omlaag. Dit jaar is ervoor gekozen om het AJW op te zetten in de vorm 
van een stedentrip. Dit is goed bevallen, maar aan het 36ste bestuur is aangeraden om dit concept 
kritisch te bekijken en ook de mogelijkheid van het ‘hutje op de hei’ -concept te onderzoeken. Dit kan 
tevens de kosten drukken. De groep bestond bij dit AJW voornamelijk uit eerste- en 
tweedejaarsstudenten. Een ander concept trekt wellicht ook meer ouderejaarsstudenten, wat 
wenselijk is, aangezien ernaar gestreefd wordt om de aansluiting tussen verschillende jaarlagen te 
versterken tijdens een AJW. Ook is het mogeli jk om de kosten te drukken door het weekend in 
Nederland plaats te laten vinden. Al  deze punten zijn opgenomen in de evaluatie, die meegegeven 
wordt aan het volgende bestuur. Een uitgebreide financiële realisatie van het AJW vindt u verderop.  
  
3.5. EersteJaarsWeekend (EJW) 
Het EersteJaarsWeekend (EJW) heeft dit jaar op een nieuwe locatie in Woerden plaatsgevonden. De 
capaciteit van deze locatie was groter dan die van de locatie in Biddinghuizen van vorig jaar, wat een 
groot pluspunt was. De locatie werd op andere fronten ook als positief ervaren: er was een groot 
stuk grond om het scoutinggebouw heen, er was ruim voldoende slaapplek, de keuken was van alle 
gemakken voorzien en het contact met de scouting verliep erg goed. Het enige nadeel was dat het 
enigszins lang lopen was naar de stad (ongeveer 30 minuten). De voorzitter raadt aan om volgend 
jaar het EJW wederom op deze locatie te houden. Het thema van het EJW was dit jaar de 
Amerikaanse Presidentsverkiezing: “Win or lose, SPIL will choose”. Het EJW is wederom soepel en 
zonder grote problemen verlopen. Het was een mooie eerste kennismaking met de SPIL voor de 
aankomend eerstejaars en na afloop, onder andere tijdens de EL CID, heeft het bestuur dan ook veel 
positieve reacties gehad van deelnemers. Een uitgebreide financiële realisatie van het EJW vindt u 
verderop.  
  
2.6. Overige activiteiten 
Net zoals voorafgaande jaren heeft de voorzitter dit jaar de Actieve Ledendag georganiseerd. Op 
deze dag werden de leden die zich dit jaar actief hebben ingezet voor de  vereniging, bedankt. De 
actieve leden kregen een diner bij de Very Italian Pizza en een bierproeverij aangeboden. De Actieve 
Ledendag was een geslaagd evenement. 
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Tot slot heeft de voorzitter zich dit jaar onder meer beziggehouden met de oprichting van de Raad 
van Advies, de HR-wijziging omtrent de reisbijdrage en de toevoeging van Galen Irwin aan het Comité 
van Aanbeveling. 
  
4. Secretaris & Commissaris Almanak 
  
4.1. Secretaris 
“Obama out [mic drop]” – President Barack H. Obama (bij het Correspondent’s Dinner) 
  
Ook dit jaar bleek het ledenbestand nog niet geheel hersteld na de complicaties van een aantal jaar 
geleden. Helaas bemerkten de secretaris en de penningmeester dat de optimistische verlaging van 
de marge bij niet betalende leden te optimistisch was. Desondanks lijkt het aantal fouten wel steeds 
minder te worden en is duidelijk merkbaar dat er steeds minder mails volgen van personen die 
onterecht in het ledenbestand staan. De secretaris geeft daarom aan haar opvolgster mee om er 
rekening mee te houden dat er nog steeds fouten merkbaar zijn, maar dat er wel verbetering 
zichtbaar is. Een ander gegeven dat de secretaris heeft meegegeven aan haar opvolgster, is dat het 
van belang blijft om regelmatig back-ups op te slaan, zoals men dat zegt. Na de inwerksessies heeft 
ze er vertrouwen in dat haar opvolgster Sietske Couperus zorgvuldig met het ledenbestand om blijft 
gaan. Momenteel telt de SPIL namelijk 1007 leden. Dit aantal is ondanks een aantal uitschrijvingen, 
maar dankzij een succesvol EersteJaarsWeekend en een goedbezochte EL CID-week nog redelijk hoog 
gebleven. Hiermee stagneert het aantal leden echter wel, zoals al verwacht werd eerder dit jaar. Nog 
altijd blijft de SPIL met het aantal leden één van de grootste studieverenigingen in Leiden, maar het is 
aan de komende besturen om dit aantal hoog te houden of – indien mogelijk – te verhogen. 
  
Het doet de secretaris deugd om te vermelden dat het aantal reünisten gestegen is. Momenteel telt 
de SPIL 36 reünisten. De reünisten werden dit jaar via de reünistennieuwsbrieven (in januari, maart 
en september) onder meer op de hoogte gebracht van de lustrumactiviteiten en werden tevens als 
alumni opgeroepen een bijdrage te leveren aan een aantal activiteiten en de carrièrekrant van de 
commissie en commissaris Onderwijs. Ook ontvingen zij net zoals de reguliere leden vier keer het 
Debat. De secretaris geeft mee aan haar opvolgster dat dit ook komend jaar gedaan kan worden en 
dat de mogelijkheden wellicht verder uitgebreid kunnen worden, via diverse media als LinkedIn, 
waarbij de SPIL ook in het bezit is van een account. 
  
Een zaak waarin de secretaris verbetering ziet wat betreft de verantwoordelijkheden van de 
secretaris, is het contact met de alumni. De alumni zijn dit jaar benaderd door de secretaris en 
commissaris Onderwijs door middel van een praatje bij een alumnilezing en oproepen via 
verschillende media, maar de mogelijkheden kunnen verder uitgeput worden. Zo zouden alle alumni 
benaderd kunnen worden via het LUF indien er (grotere) activiteiten georganiseerd worden door het 
bestuur. De ervaringen van afgestudeerde politicologen kunnen de studenten van nu namelijk 
verrijken en inspireren voor hun verdere carrière. 
  
De Algemene Ledenvergaderingen werden dit jaar erg goed bezocht. Net als het vorige bestuur heeft 
het 35ste bestuur het advies van de WHALV opgevolgd en werd er gezorgd voor maaltijden en 
gunstige tijden. Ook werd van commissieleden verwacht dat zij de ALV’s bezochten. Dit leidde ertoe 
dat zelfs met een extra ingelaste ‘Kerst-ALV’ het quorum bij alle ALV’s succesvol behaald werd. Echter 
bleek de Faculteit Sociale Wetenschappen in een aantal gevallen lastig als locatie, omdat de 
sluitingstijd erg vroeg is en de catering erg duur. Desondanks wordt ook het advies van de  WHALV 
weer plechtig overgedragen aan het 36ste bestuur. 
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Een ander advies van de WHALV dat dit jaar is opgevolgd, is het oprichten van een Raad van Advies 
(RvA). Dit jaar heeft het 35ste bestuur reeds een aantal keer om advies kunnen vragen, al was het nog 
aftasten hoe de Raad van Advies ingezet en op de hoogte gehouden kon worden. Dit is dan ook iets 
wat tussen het 36ste bestuur en de Raad van Advies besproken kan worden. Een introductie  en een 
evaluatie zijn daarin geen slecht idee. 
  
Eén van de meest plezierige activiteiten voor de secretaris dit jaar was de Oud-besturenborrel. In het 
jaar waarin de SPIL 35 jaar bestaat, kon de secretaris niets anders dan alle bestuursleden te 
bedanken voor hun inzet voor en trouw aan de vereniging. Het werd een gezellige avond, waarbij er 
geproost is op de vereniging en verschillende herinneringen opgehaald werden. Dat kon natuurlijk 
ook niet anders met zoveel mooie (oud-)bestuurders bij elkaar. 
  
4.2. Commissaris Almanak 
“Absurd.” – Sebastiaan de Groot, nadat hij hoorde dat de Almanak al in augustus naar de drukker was  
 
Dit jaar had de commissaris Almanak met haar commissie één specifiek doel voor ogen: de Almanak 
op tijd uitbrengen. Het is dan ook vol trots dat zij kan vermelden dat dit inderdaad gelukt is. De 
commissieleden en de commissaris hebben keihard gewerkt om een boekwerk samen te stellen vol 
herinneringen en bijzonderheden. Het jaarboek dat uitgebracht zou worden ter ere van het 
lustrumjaar, moest zowel in het thema als in alle bijdragen nostalgie uitstralen. Hiervoor verwijzen de 
commissie en de commissaris u dan ook graag naar de Almanak zelf.  
  
Het is de commissaris onbekend hoe een eindverslag van een voltooide Almanak eruitziet, maar bij 
dezen wordt er in ieder geval een tipje van de sluier gelicht van de inhoud. Een aantal zaken dat de 
Almanak in ieder geval bevat, is een dagboekverslag van de Lustrumcommissie over de Lustrumweek, 
een Smoelenboek, een interview met Eerste Kamervoorzitter Ankie Broekers-Knol en foto’s en 
stukken van de commissies die de SPIL in 2015-2016 kende. De Almanak kent 320 pagina’s en is 
verrijkt met een ‘bijzonder’ overzicht van de afgelopen 35 jaar. Bovendien is de commissaris Almanak 
tevreden met de manier waarop er een eerbetoon geplaatst kon worden aan de recentelijk 
overleden professor Daalder, tevens erelid van de SPIL. In januari schreef hij nog een bijdrage voor de 
Almanak, in april verloor de politieke wetenschap helaas één van haar grootheden. Nie t alleen is het 
stuk van professor Daalder met toestemming van de nabestaanden postuum geplaatst, dhr. Ruud 
Koole heeft tevens een introductie gegeven aan het stuk en uitgelegd hoe belangrijk professor 
Daalder was voor de politicologie. 
  
De commissaris is van mening dat de Almanak op tijd voltooid kon worden door hard werken en een 
strakke tijdsplanning. De planning was niet altijd te strak, maar werd aardig nauw opgevolgd door 
zowel de commissaris als de commissie. Ook werd er al vroeg gestart met het verzamelen van 
stukken, waardoor er vroeg gestart kon worden met de vormgeving. Dit werd ook wel gekscherend 
‘het incalculeren van incapabelheid’ genoemd en kwam zeker van pas bij het verzamelen van stukken 
van verenigingen en oud-besturen. 
  
Tevens heeft het meegeholpen dat het contact en de samenwerking met de drukker erg prettig 
verliepen. De contactpersoon van Perfect Book was zeer goed bereikbaar en gaf goede adviezen. Ook 
werd de deadline vanaf de kant van de drukker goed in de gaten gehouden.  
  
Binnen de commissie heerste er een goede sfeer. Er vond een aantal brainstormsessies plaats in de 
totstandkoming van de Almanak en de commissieleden gingen gezellig met elkaar uit eten. Echter is 
de commissaris van mening dat het positiever zou zijn als de commissie Almanak wat meer zichtbaar 
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zou kunnen zijn. Om deze reden heeft de commissaris haar opvolgster aangeraden een 
bekendmakingsborrel te organiseren voor het thema. De laatste jaren is het thema op traditionele 
wijze steeds (grotendeels) geheim gebleven, maar het wekt hoogstwaarschijnlijk ook veel vreugde en 
nieuwsgierigheid voor zowel de commissie als de leden van de vereniging wanneer het thema al 
eerder op feestelijke wijze bekendgemaakt wordt. 
  
Tot slot hoopt de commissaris dat zij met het op tijd uitbrengen van de Almanak niet alleen een 
trend heeft doorbroken (van het niet op tijd uitbrengen) alsmede het inzetten van een nieuwe 
traditie (de Almanak wel op tijd uitbrengen). Het is voor commissieleden en hopelijk ook voor de 
leden namelijk erg plezierig om het SPIL-jaar op deze manier af te sluiten. Een commissiejaar eindigt 
bij de SPIL immers bij de Wissel-ALV. Uiteraard blijft het bij een aanbeveling en is het aan opvolgster 
Nadette Embregts en haar opvolgers om hier een keuze in te maken. Indien de opvolger(s) van de 
commissaris Almanak van het 35ste bestuur deze trend voort willen zetten, wordt aangeraden om het 
activiteitenjaar wat betreft verslaggeving vast te leggen van augustus tot en met juli. Ook kan 
besloten worden om bij het zogenoemde ‘Smoelenboek’ geen foto’s of slechts bij actieve leden 
foto’s te plaatsen: de SPIL is inmiddels uitgegroeid tot een vereniging met meer dan duizend leden en 
daarmee neemt (de creatie van) een dergelijk Smoelenboek veel pagina’s en veel tijd in beslag. Er 
kan bijvoorbeeld voor gekozen worden om het te houden op een ledenlijst. Zo blijft het op tijd 
uitbrengen van de Almanak namelijk goed haalbaar en niet slechts een voornemen.  
 
5. Penningmeester & Commissaris Faciliteiten 
  
5.1. Penningmeester 
“When I was young I thought that money was the most important thing in life; now that I am old I 
know that it is.” - Oscar Wilde 
 
5.1.1. Contributie 
Het innen van de contributie is dit jaar zogezegd soepel verlopen. Er zijn geen storingen opgetreden 
bij de banken en alles is, na een minder succesvolle eerste poging eerder in het jaar, in februari 
geïnd. Ook de samenwerking met de secretaris is te allen tijde goed verlopen. Het enige minpunt is 
geweest dat er wederom veel storneringen zijn geweest, waardoor de  toegepaste 5% norm te 
voorbarig was. Een 10% was echter te ruim geweest, dus dit is zeker weer een positief gegeven voor 
de toekomst van de SPIL. Aan de opvolger mevrouw Embregts is dan ook meegegeven om komend 
jaar weer nauwkeurig te kijken naar de norm, maar in het achterhoofd te houden dat de norm niet te 
nauw genomen moet worden. De secretaris en de penningmeester hebben samen nog zo veel 
mogelijk leden alsnog laten betalen en ook leden uitgeschreven die nog steeds fout in het 
ledenbestand stonden. 
Het kleine tekort hier van dit jaar heeft echter niet voor problemen gezorgd, waardoor de SPIL nog 
steeds als een welvarende vereniging kan voortbestaan. 
  
5.1.2. StudyStore 
Door de teruglopende inkomsten voor de komende jaren is er dit jaar al geprobeerd hier zo veel 
mogelijk rekening mee te houden in de begroting. Nauwe samenwerking en goede communicatie 
waren hiervoor zeer van belang. De samenwerking met StudyStore is echter niet het hele jaar 
optimaal geweest, doordat er bij de leveranciers van StudyStore veel problemen ontstonden waar 
veel studenten uiteindelijk de dupe van waren. Om dit grote probleem te compenseren zijn 
StudyStore en de SPIL in overeenstemming gekomen dat de SPIL hiervoor een vergoeding k rijgt van 
€850,-. Op het moment van schrijven is dit bedrag nog niet overgemaakt, maar de penningmeester 
verwacht dat dit spoedig zal gebeuren. Aan de opvolger, mevrouw Embregts, is meegegeven dat er 
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komend jaar weer minder inkomsten vanuit de boekverkoop zullen zijn, waardoor een goede relatie 
tussen de penningmeester en de commissaris Acquisitie komend jaar essentieel is. Harde acquisitie 
zal voor de SPIL steeds belangrijker worden. 
  
5.2. Commissaris Faciliteiten 
“No one looks back on their life and remembers the nights they got plenty of sleep.” - Unknown. 

Dit jaar heeft de commissie Faciliteiten vele succesvolle activiteiten neergezet. Zo waren er vier 
feesten: het Oktoberfest, het SPIL-B.I.L. feest, het Krokusklasfeest en het gangverenigingenfeest. 
Deze laatste twee vonden plaats na de Tussentijdse ALV en waren ook erg leuk en drukbezocht. 
Daarnaast waren er twee pubquizen, twee filmavonden bij Catena, het Rellen met de ME, twee 
uitstapjes naar de opnames van CollegeTour en een ouderdag. Het hoogtepunt voor de commissie 
dit jaar was de Bandjesavond. Deze avond was had een lagere opkomst dan verwacht. Zo waren er 
bijvoorbeeld een aantal tegenslagen, zoals verenigingen die niet meer wilden samenwerken binnen 
de organisatie en de volle agenda’s en onbereikbaarheid van veel bands. Ondanks de lagere opkomst 
was de bandjesavond een groot succes die nog lang herinnerd zal worden door zowel SPIL’ers als 
Stichting Wereldwijd! 
  
Dit jaar was er gekozen om de SPIL-borrels een thema te geven, omdat de opkomst op de borrels 
soms kon tegenvallen. Zo waren er onder andere de Speciaalbiertjesborrel en de Kroegentocht, die 
beide erg in de smaak vielen bij de leden. Zeker bij de Speciaalbiertjesborrel stond de Storm 
helemaal vol en kon er de gehele avond genoten worden van verschillende door Paul uitgekozen 
speciaalbiertjes. Bij de kroegentocht waren verschillende kroegen zeer bereid om een grote groep 
SPIL’ers te ontvangen met ofwel korting op drankjes ofwel een gratis rondje. De kroegentocht werd 
afgesloten in de Storm, zodat het toch als een traditionele SPIL-borrel afgesloten kon worden. 
  
Het hele jaar is Café Storm weer een ideale stamkroeg gebleken. Er was altijd plek voor de SPIL, ook 
op momenten dat de SPIL-borrel verplaatst moest worden wegens feestdagen. Zo konden de SPIL 
naast de borrels er ook terecht voor een pubquiz, koos Paul met veel plezier een aantal 
speciaalbiertjes voor ons uit en kregen alle deelnemers een gratis drankje tijdens de kroegentocht. 
De commissaris Faciliteiten geeft dan ook aan haar opvolger de heer Park mee om komend jaar weer 
in zee te gaan met Paul van Café Storm. 
 
6. Commissaris Binnenland & ICT 
  
6.1. Commissaris Binnenland 
‘Succes is 1% inspiration, 98% perspiration and 2% attention to detail’ – Phil Dunphy 
 
Dit jaar zijn door de Commissaris en commissie Binnenland 14 inhoudelijke activiteiten 
georganiseerd. Deze activiteiten hebben samen een brede definitie aan het begrip ‘politiek’ gegeven. 
Bij de organisatie van de activiteiten is steeds getracht de politieke praktijk inzichtelijk te maken. Het 
doel van deze twee pijlers was om alle activiteiten voor zowel Politicologie als Politicologie: IBO en 
voor alle jaarlagen aantrekkelijk te maken. Dit heeft geleid tot de organisatie van de volgende 
activiteiten: 
 
 
 
  

http://quotelicious.com/party-quotes/party-quote-39
http://quotelicious.com/party-quotes/party-quote-39
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Datum Activiteit Aantal Algemeen IBO Jaar 

1 

Jaar 

2 

Jaar 

3 

Master 

21-09 Collegetour Diederik 

Samsom 

Totaal 135 aanmeldingen, waarvan 127 SPIL-leden. 

Medewerkers van het Instituut Politieke Wetenschap waren 

ook welkom. 

09-10 Excursie COA 24 5 19 5 12 7 0 

04-11 Dieslezing Anouschka 

van Miltenburg 

Ongeveer 40 aanwezigen – voor deze activiteit hoefde men 

zich niet aan te melden 

12-11 Excursie SER 30 13 17 16 10 4 0 

16-11 Lezing Jeffrey Jonkers Ongeveer 80 aanwezigen – voor deze activiteit hoefde men 

zich niet aan te melden. Ook D66, VVD, GL en B.I.L. waren 

welkom. 

19-11 Excursie Binnenhof 30 9 21 25 4 1 0 

03-12 Excursie Buitenlandse 

Zaken 

52 21 31 40 8 4 0 

09-02 Gemeentedebat 30 13  17  14 10  5  1  

22-02 Krokusklaslezing door 

Europarlementariër 

Paul Tang 

Deze lezing is georganiseerd in het kader van de Krokusklas. 

De lezing was toegankelijk voor zowel Krokusklas-deelnemers 

als SPIL-leden. Er waren ongeveer 50 aanwezigen. 

10-03 Excursie International 

Criminal Court 

Deze excursie kon helaas geen doorgang vinden door teveel 

afmeldingen op het laatste moment. 

15-03 Kroegcollege Hubert 

Smeets 

Ongeveer 15 aanwezigen – voor deze activiteit hoefde men 

zich niet aan te melden. 

22-03 Studentendebat: 

Oekraïnereferendum 

Ongeveer 200 aanwezigen – voor deze activiteit hoefde men 

zich niet aan te melden. Alle Leidse studenten en andere 

geïnteresseerden waren welkom. 

02-05 Excursie Redactie Trouw 20 10  10  9  7  4  0  

23-05 Lezing Jeroen 

Dijsselbloem* 

102  30  50  33  26  26  10  

17-08 Faculteitsblok EL CID: 

 

177  
 

50  127 n.v.t. 
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Lezing Bente Becker (PA 
Henk Kamp) 
 
Lezing Chris Devillers 
(medewerker BuZa, 
afdeling EU) 
 
Spindoctor workshop 
Friso Fennema 
(woordvoerder Asscher) 

   

  

* Bij de lezing van Jeroen Dijsselbloem waren ook studenten van andere studies, medewerkers van 
het instituut en andere geïnteresseerden welkom. Alle Politicologie en Politicologie: IBO studenten 
zijn meegenomen onder de kopjes ‘Algemeen’ en ‘IBO’. Deze studenten en alle studenten van andere 
studies zijn meegenomen onder de kopjes ‘Jaar 1’, ‘Jaar 2’, ‘Jaar 3’ en ‘Master’.  
 
De commissaris is tevreden over de diversiteit, kwaliteit en frequentie van de activiteiten. Voor bijna 
alle activiteiten is het animo hoog geweest, zelfs aan het einde van het jaar. De opkomst was vaak 
divers in studierichting en studiejaar en de activiteiten werden enthousiast onthaald.  
  
Een grote teleurstelling was de annulering van de excursie naar het International Criminal Court (ICC). 
Door een groot aantal afmeldingen op de ochtend voor de activiteit kon aan de door het ICC gestelde 
deelnemersdrempel helaas niet voldaan worden. De commissaris heeft een poging gedaan de 
excursie te verzetten. Voor het ICC viel de eerst volgende mogelijkheid voor de excursie echter pas in  
juni, waardoor de excursie geen doorgang meer kon vinden. 
  
Een groot succes daarentegen was het Gemeentedebat, waar studenten in debat gingen met de 
raadsleden van de gemeente Leiden onder de bezielende leiding van burgemeester Lenferink. Door 
veel van de aanwezige studenten en raadsleden is reeds tijdens de borrel, aangeboden door de 
gemeente, aangegeven dat het debat absoluut voor herhaling vatbaar is. De commissaris heeft dit 
advies meegegeven aan haar opvolger de heer Van der Herberg. 
  
Alle activiteiten zijn door de commissieleden in subgroepen georganiseerd. De commissie is steeds 
verantwoordelijk geweest voor het bedenken van de activiteiten en voor het contact met de 
instanties en sprekers. De communicatie tussen de commissieleden en de commissaris  verliep soepel 
waardoor het systeem van subgroepen in de ogen van zowel de commissie als de commissaris een 
groot succes is geweest. 
 
6.2. Commissaris ICT 
‘I’m hip. I surf the Web. I text. “LOL” – Laugh out loud. “OMG” – Oh my God. “WTF” – Why the face?’ 
– Phil Dunphy 
  
Door het jaar heen heeft de commissaris getracht de website aan te vullen met extra informatie 
zodat deze alle facetten van de vereniging beter zou weergeven. 
  
Door de toevoeging van de Twitter-feed konden alle leden de activiteiten live volgen. Ook is in de 
webshop alle merchandise van de SPIL terug te vinden. De commissaris heeft de mogelijkheid van 
online betalen met iDeal onderzocht, zodat het voor de leden ook mogelijk zou zijn de merchandise 
direct online te bestellen. De kosten hiervoor pasten echter niet meer in de begroting. De 



 
36 

 

commissaris geeft de bevindingen van haar onderzoek daarom mee aan haar opvolger mevrouw Te 
Molder. 
  
De website is ook een extra pagina voor externen rijker. Op deze pagina is te vinden wat de 
mogelijkheden zijn voor adverteren bij de SPIL. Dit heeft tot nu toe vooral geleid tot een toename 
van het aantal stages die door de SPIL gepromoot worden. 
  
De commissaris heeft de afgelopen maanden hinder ondervonden bij het uploaden van foto’s op de 
website. In overleg met de beheerder van de website, Tim Zuidgeest, is geconstateerd dat de website 
niet langer over genoeg opslagruimte beschikt. De commissaris heeft dit probleem en het advies van 
Tim Zuidgeest daarom meegegeven aan haar opvolger mevrouw Te Molder.  
 
7. Commissaris Buitenland & IAPSS 
  
7.1. Commissaris Buitenland 
“It is good to have an end to journey toward; but it is the journey that matters, in the end.” – Ernest 
Hemingway 
  
Op het moment van schrijven zijn de Brusselexcursie, Korte Reis en Lange Reis voltooid. Het 
eindverslag is opgestuurd naar de CASSA-commissie van het LUF. Na de inwerksessies van afgelopen 
zomer heeft de commissaris Buitenland er alle vertrouwen in dat haar opvolger, Emilie de Raadt, er 
helemaal klaar voor is om een succesvol jaar als commissaris Buitenland neer te zetten.  
  
7.1.1. Brusselexcursie 
Bij het vormen van de jaarplanning was de Brusselexcursie ingepland voor het einde van november. 
Het weekend voorafgaande aan de Brusselexcursie werd in Brussel echter het terroristische 
dreigingsniveau opgehoogd naar het hoogste niveau, waardoor verschillende afspraken afzeiden. Er 
is toen veel contact geweest met de universiteit en de ambassade, waarna besloten is de excursie te 
verplaatsen. De veiligheid van de deelnemers was daarbij een belangrijke factor, alsmede de 
volledigheid van het programma. 
  
7.1.2. Reizen 
In januari is de SPIL met een delegatie van 35 studenten afgereisd naar Berlijn. Hier verbleven zij voor 
een periode van zeven dagen. Voor deze zeven dagen had de commissaris samen met de commissie 
Buitenland een gevarieerd reisprogramma ingepland. Zo zijn de studenten onder andere langs 
geweest op het hoofdkantoor van het CDU, Transparency International, het ministerie van 
Binnenlandse Zaken en zijn er musea bezocht. Een belangrijke leidraad in de reis was de 
vluchtelingencrisis. Deze was op dat moment erg veel in het nieuws, met name de situatie in 
Duitsland, waardoor er veel werd gesproken over het Duitse beleid op dit gebied.  
  
In het begin van de zomer namen de commissaris en de commissie Buitenland een groep van 30 
SPIL’ers mee naar Washington D.C.. Vanwege het lustrumjaar was er meer geld beschikbaar voor de 
reis. De bestemming is met een bekendmakingsfilmpje gepresenteerd op de borrel. Washington D.C. 
is een belangrijk politiek centrum. Het bleek tijdens het vormen van het programma hier en daar wel 
lastig om afspraken rond te krijgen. De periode van bezoek was tijdens de vakantie en voor de 
opkomende verkiezingsdrukte, waardoor veel prominente personen en organisaties aangaven helaas 
geen tijd te hebben voor de SPIL. De commissie en commissaris gaven echter niet snel op en hebben 
extra veel en extra breed gekeken en aangeschreven om zo toch een volledig programma neer te 
kunnen zetten voor de deelnemers. De verkiezingen speelden een grote rol tijdens de afspraken, 



 
37 

 

maar ook andere onderwerpen van de Amerikaanse politiek en cultuur werden besproken. Afspraken 
in het programma waren onder andere: Food and Agriculture Organisation, American University en 
State Department. 
Twee afspraken zijn tijdens de reis, een dag van te voren, afgezegd. Dit waren de afspraken met 
Wouter Zwart van de NOS en met de Young Democrats. Beide afspraken konden vanwege 
onvoorziene omstandigheden niet doorgaan. Voor één van de twee dagdelen dat vrijkwamis een 
vervangend programmaonderdeel bedacht, namel ijk een bezoek aan een bekende overdekte 
markthal, als extra culturele activiteit. De commissie en commissaris zijn van mening dat beide reizen 
erg geslaagd zijn. 
  
Tijdens beide reizen is gebruik gemaakt van het zogeheten ‘dagfeuten’ -systeem, zoals vorig jaar 
geïntroduceerd is. Dit houdt in dat ieder commissielid verantwoordelijk was voor een aantal dagen 
en op die dagen het aanspreekpunt was voor de groep, de groep van plek naar plek leidde en de 
sprekers bedankte na afloop van de afspraak. Dit systeem is zowel de commissie als de commissaris 
goed bevallen. 
  
7.1.3. Pré-buitenland activiteiten 
Voor de Lange Reis 2016 zijn wederom twee pré-buitenland activiteiten georganiseerd. De eerste 
activiteit vond plaats op 21 april en was een lezing van prof. Dr. A. Fairclough. Hij nam de studenten 
tijdens zijn lezing mee door Washington D.C. door middel van zijn powerpoint waarbij hij belangrijke 
monumenten liet zien. Deze monumenten stonden allen in thema van de periode van slavernij in 
Washington D.C., waarbij de deelnemers meer informatie kregen over deze periode. 
  
De tweede lezing vond plaats op 20 juni. Hier kregen de deelnemers een lezing van prof. Dr. Thomas 
over de Amerikaanse verkiezingen. Er werd een korte introductie gegeven over het Amerikaanse 
kiesstelsel waarna dhr. Thomas verder inging op de recente ontwikkelingen van de 
presidentsverkiezingen van dit jaar. 
  
7.2. Commissaris IAPSS 
“Life was always a matter of waiting for the right moment to act” - Paulo Coelho 
  
Het afgelopen jaar heeft de commissaris IAPSS niet veel werk hoeven verrichten. Zoals vorig jaar 
bekend is geworden, zijn de studieverenigingen niet langer betrokken bij de organisatie van de 
congressen. Daarbij was het congres dit jaar in dezelfde week als het lustrum en na de 
ontwikkelingen van afgelopen jaar is ervoor gekozen geen bezoek te brengen aan het congres van 
IAPSS. Wel heeft de commissaris gestemd bij de General Assembly, aangezien dat sinds dit jaar 
online kan. Ook is er contact geweest met Machiavelli, om hun ervaringen te horen bi j het afgelopen 
wereldcongres in Berlijn. 
  
Op dit moment is de komende commissaris IAPSS ingewerkt voor komend jaar. Dit is in 
samenwerking gebeurd met e.t.-commissaris IAPSS Pepijn Knops. Dit omdat mw. Knops ervaring 
heeft met het organiseren van een reis naar het IAPSS Worldcongress en zo mw. Voppen van alle 
kennis voorzien is voor komend jaar. De commissaris heeft er dan ook alle vertrouwen in dat zij dit 
tot een mooi jaar zal maken. 
  
8. Commissaris Onderwijs & Acquisitie 
  
8.1 Commissaris Onderwijs 
“Education is what survives when what has been learned has been forgotten.” - B.F. Skinner 
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8.1.1. Boekverkoop 
De commissaris Onderwijs kijkt met goed genoegen terug op de boekverkoop van het studiejaar 
2015-2016. Door goede communicatie is het merendeel van de boeken op tijd geleverd bij de 
studenten die lid zijn bij de SPIL, zoals zij van ons gewend zijn. Enkele problemen met de levering van 
de boeken voor een aantal specifieke vakken zijn helaas toch opgekomen. Deze problemen zijn zo 
vlot en correct mogelijk opgelost in samenwerking met StudyStore en er zijn nieuwe afspraken 
gemaakt om ervoor te zorgen dat de SPIL in de toekomst geen problemen met betrekking tot de 
boekverkoop zal ondervinden. Daarbij is door de nauwe samenwerking met de commissaris 
Acquisitie op dit vlak een compensatie in de vorm van 850 euro uit onderhandeld bij StudyStore om 
het vertrouwen te herstellen. 
Begin dit jaar is een nieuw contract getekend betreffende de boekverkoop. Dit zou zorgen voor 
teruglopende boekinkomsten, iets wat onomkomelijk is. De gevolgen hiervan zijn daarentegen door 
correct begroten en het onderstrepen van het belang van acquisitie niet negatief gebleken. De 
huidige commissaris Onderwijs en Acquisitie geeft zijn beide opvolgers desalniettemin mee dit goed 
in de gaten te houden en heeft tegelijkertijd veel vertrouwen in het feit dat zij dit zullen doen.  
Als laatste punt is in samenwerking met StudyStore besloten ook tweedehandsboeken op de 
(nieuwe!) boekenbestelsite aan te bieden. De eerste ervaringen hiermee zijn positief, zeker omdat 
dit bij de leden een gemis was bij het aankopen van de boeken.  
  
8.1.2. Activiteiten 
De workshop ‘hoe om te gaan met studeren’ die aan het begin van dit jaar werd georganiseerd, was 
een groot succes! Met een opkomst van zo’n 35 leden hebben veel leden profijt gehad van deze 
mede door de SLS en POPcorner georganiseerde activiteit. De commissaris Onderwijs geeft zijn 
opvolger dan ook zeker mee te kijken naar mogelijkheden komend jaar en de eventuele uitbreiding 
van de workshops. 
De lezing die door de commissaris Onderwijs is georganiseerd en werd opgevat als geldig binnen de 
stof van het vak Politiek van de Europese Unie, was ook een groot succes. Ruim 100 studenten waren 
aanwezig bij de lezing van dhr. Kuzio, wie expert is in de Oost-Europese politiek met betrekking tot 
het Oekraïne referendum. 
De collegeboot was vol en voer zonovergoten door de Leidsche grachten. Studenten waren gelukkig 
en dhr. Erk kon zijn ei kwijt bij de luisterende leden, dit alles onder het genot van een biertje, iets fris, 
borrelnootjes en zelfs olijven. De commissaris Onderwijs hoopt ten zeerste dat de volgend e 
commissaris Onderwijs wederom deze collegeboot zal organiseren en dat de weergoden ons dan 
weer zeer positief gezind zijn. 
De bijlessen die verzorgd worden door AthenaStudies, zijn het tweede deel van het afgelopen 
studiejaar opgepakt en samen met de SPIL georganiseerd. Volgend jaar zal hierop doorgeborduurd 
worden. 
Ook is als houvast voor eerstejaarsstudenten samen met de commissie Onderwijs een 
informatieboekje gemaakt, waardoor de jonge studenten een overzicht hebben van wat zij moete n 
doen met de verschillende digitale diensten van de Universiteit Leiden. Een aantal van deze boekjes 
is al blij in ontvangst genomen door de studenten tijdens het EJW en de EL-CID. 
  
8.1.3. Evaluatiemomenten 
In de huidige vorm van evalueren door middel van de georganiseerde bijeenkomsten met 
gevarieerde happen (respectievelijk knakworsten, vloai en ijsjes) kan de opkomst wisselvallig 
genoemd worden. De eerste bijeenkomst was met ruim 40 mensen kwantitatief een groot succes, 
waar dit de tweede en derde bijeenkomst minder was. Kwalitatief maakte dit verder niet veel uit 
voor de in de vakevaluatie mee te nemen inhoudelijke opmerkingen, omdat de personen die ‘echt 
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wat zinnigs te zeggen hadden’ op alle bijeenkomsten aanwezig waren. De commissaris Onderwijs 
raadt zijn opvolger zeker aan door te gaan met het evalueren met studenten, maar eventueel in 
panel-vorm. 
  
8.1.4. Carrièremogelijkheden 
Om meer inzicht te geven in de carrièremogelijkheden tijdens en na de bachelor Politicologie is zowel 
een stageavond als een carrièreavond georganiseerd. Leuke en interessante sprekers van 
verschillende organisaties zijn komen spreken, waar de studenten aandachtig naar luisterden onder 
het genot van een hapje en een drankje. De ietwat tegenvallende opkomst op deze avonden 
mochten de kwalitatieve waarde van deze beide avonden niet verminderen.  
Een ander initiatief dat door de vorige commissaris Onderwijs was aangedragen, is dit jaar tot 
uitvoering gebracht: De Carrièrekrant. Met verschillende soorten alumni en organisaties geeft dit 
studenten een inkijk in wat verscheidene alumni van de studie Politicologie bereikt hebben of zijn 
aan het bereiken en geven tips aan de huidige studenten. 
  
8.2 Commissaris Acquisitie 
“If you don’t drive your business, you will be driven out of business.” - B.C. Forbes.  
 
8.2.1. Partners 
Dit jaar is er op zoek gegaan naar verschillende andere inkomsten die naast de boekinkomsten de 
vereniging kunnen laten floreren. Op het gebied van advertenties is er niet veel bereikt. De 
commissaris raadt zijn opvolger aan dit volgend jaar wel te blijven proberen, daar ondanks de relatief 
lage opbrengst het toch inkomsten zijn die verdiend kunnen worden. De commissaris Acquistie is 
vooral verheugd over de heropleving van de AthenaStudies die een aardig centje in de SPIL -la 
brengen. Op dit moment is de huidige commissaris Onderwijs en Acquisitie druk bezig om samen met 
zijn opvolgers een nieuw contract tot stand te laten komen, waardoor de SPIL een nog mooier 
percentage van de omzet van de bijlessen zal krijgen. 
De commissaris Acquisitie is vooral ook verheugd over de tegemoetkoming van 850 euro die bij 
StudyStore is uit onderhandeld, om het verschil tussen het oude en nieuwe contract op basis van het 
argument ‘geleverde service’, op te vangen. 
  
8.2.2. Ondersteuning andere commissies 
Naast de ondersteuning bij het boekencontract en de verdere financiele verloop van de 
boekverkopen heeft de commissaris Acquisitie zich ook ingezet voor de andere commissies. Zo is er 
onder andere gekeken naar de prijs van de Almanak en de vormgeving van de vesten van de 
commissie Buitenland. 
  
8.2.3. Gezamenlijke Acquisitie 
Op aanraden van de voorganger uit het 34ste bestuur heeft de commissaris Acquisitie contact 
gezocht met de gangverenigingen in de FSW op het gebied van acquisitie. Dit bleek een succes te zijn 
en heeft geleid tot de gezamenlijke aanschaf van een sinterklaaspak, het halen van winst uit velerlei 
promotiemateriaal dat gebruikt werd voor het FSW-feest en de organisatie van een heuse 
sponsorloop. De commissaris Acquisitie raadt zijn opvolger dan ook sterk aan dit concept volgend 
jaar verder uit te breiden. 
  
8.2.4. SPIL-producten 
Ook de merchandise van de SPIL heeft weer een aantal toevoegingen gekend dit jaar. Allereerst is er 
een SPIL-drinkfles gemaakt. Op de SPIL-pakt-uitborrel van de SPIL werd verder een notitieblokje 
gepresenteerd en door de leden ontvangen. In samenwerking met de Lustrumcommissie is daarbij 
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dit jaar een Lustrummok uitgegeven die menig fervent SPIL-lid reeds in zijn of haar bezit heeft. 
Daarnaast zijn bijna alle commissieleden in het bezit van een heus commissievest en gaat de huidige 
commissaris er stiekem vanuit dat dit volgend jaar weer het geval zal zijn.  
  
9. Commissaris Debat & Promotie 
  
9.1. Commissaris Debat 
“Spreken is zilver, schrijven is goud.” - Thomas de Boer 
  
Het afgelopen jaar heeft de commissaris samen met zijn commissie vier succesvolle edities van het 
Debat uitgebracht. Deze edities zijn volgens de planning in november, februari, april en juni 
verschenen. Afgaande op de reacties zijn deze edities goed ontvangen door de leden. Twee edities 
kenden een thema, namelijk media en cultuur, en in de andere twee edities waren de 
commissieleden vrij in hun onderwerpskeuze. De twee thema-edities zijn uitgebreid door 
verschillende prominenten in een korte quote hun mening over het thema te laten verkondigen.  
 
Aan het begin van het jaar had de commissaris het streven om in elke editie een groot interview te 
plaatsen met een persoon of organisatie die interessant is voor de leden. Dit is voor elke editie 
gelukt. Zo zijn het afgelopen jaar onder meer politicoloog Ko Colijn, journalist Rob Wijnberg en 
Tweede Kamerlid Tunahan Kuzu geïnterviewd. Eveneens is er voor elke editie een dagje met een 
vooraanstaand persoon of organisatie meegelopen, zoals met NOS-verslaggevers Ron Fresen en 
Xander van der Wulp en met Jaap Smit, commissaris van de Koning in Zuid-Holland 
  
Door te streven naar een grote variatie in de onderwerpen van de artikelen en in de vorm 
(achtergrondartikelen, opiniestukken, rubrieken et cetera) waarin commissieleden schreven, hoopt 
de commissaris dat het Debat zoveel mogelijk leden heeft aangesproken. Doordat de commissaris en 
de eindredactie de inhoud en de spelling bij elk artikel hebben gecontroleerd en verbeterd, heeft de 
commissaris ertoe gepoogd om de kwaliteit van de geschreven stukken te optimaliseren. De 
vormgeving is verder geprofessionaliseerd in de vorm van een grotere regelafstand en een kleine 
verandering in het lettertype. Mede door het gebruik van kleuren en losstaande quotes hoopt de 
commissaris dat het Debat voor de leden prettig was om te lezen. 
  
De commissie is het afgelopen jaar meer betrokken geraakt bij de totstandkoming van het Debat. Zo 
is er rondom elke editie een brainstormsessie gehouden, waarbij de commissieleden elkaars 
onderwerp voor een artikel konden becommentariëren. Zowel de commissaris als de 
commissieleden gaven waardevolle richtlijnen en tips aan een schrijver mee. De commissaris heeft 
deze vervolgens vaak teruggelezen in artikelen. Zodanig is de commissie meer betrokken geweest bij 
waarover precies geschreven werd in het Debat. Eveneens heeft ieder commissielid minstens één 
keer een interview gedaan of is een dagje meegelopen. Zodanig is er door ieder commissielid enige 
journalistieke ervaring opgedaan. 
  
De commissaris had zich aan het begin van het jaar ten doel gesteld om de commissieleden te laten 
groeien in hun schriftelijke vaardigheden. Om dit te realiseren is er een excursie naar de redactie van 
het opinieweekblad Elsevier en een workshop in het journalistiek schrijven, gegeven door Addie de 
Moor, georganiseerd. Tevens kregen de commissieleden op elk geschreven artikel van de 
eindredactie en de commissaris opbouwende feedback. Dit alles heeft ertoe geleid dat de 
commissieleden in de ogen van de commissaris steeds beter zijn gaan schrijven. Een stijgende lijn is 
volgens de commissaris goed zichtbaar. 
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Alle Debat-werkzaamheden zijn inmiddels overgedragen aan Merle te Molder. De commissaris wenst 
zijn opvolger alle succes, maar heeft er alle vertrouwen in dat zij samen met haar commissie 
prachtige edities van het Debat uit zal brengen. 
 
9.2 Commissaris Promotie 
“Photography is the simultaneous recognition, in a fraction of a second, of the significance of an 
event.” - Henri Cartier-Bresson 
  
De commissaris Promotie heeft zich er het afgelopen jaar samen met zijn commissie voor ingezet om 
de activiteiten zo uitgebreid en duidelijk mogelijk naar de leden te communiceren. Activiteiten zijn 
breed gepromoot door gebruik te maken van posters, de sociale media en de maande lijkse 
nieuwsbrief. Niet alleen zijn er voor bijna elke activiteit posters ontworpen; deze zijn eveneens op 
meerdere plekken binnen de FSW opgehangen. 
  
De commissie Promotie is vooral ingezet voor het ontwerpen van posters en het maken van foto’s 
tijdens de activiteiten. Aan het begin van het jaar hebben zij in samenwerking met de commissaris de 
nieuwe huisstijl voor de posters ontworpen. Vervolgens hebben zij gedurende het hele jaar iedere 
poster ontworpen en bij elke activiteit foto’s gemaakt. Eveneens maakten zij tijdens activiteiten 
intensief gebruik van Twitter, waardoor leden die niet bij een activiteit aanwezig waren, via de 
Twitter-feed op de website mee konden lezen. Het streven om het Twitter-account intensiever 
omtrent activiteiten van de SPIL te gebruiken, is dan ook behaald. Verder hebben de commissieleden 
zich beziggehouden met het ontwerpen van nieuwe flyers en een nieuw spandoek. De commissaris is 
erg tevreden met het eindresultaat van zowel de flyer als het spandoek. Deze zullen de komende 
jaren nog van pas komen of gebruikt kunnen worden. 
  
Naar aanleiding van het succes van vorig jaar heeft de commissaris ertoe besloten ook dit jaar weer 
op de informatiemarkt tijdens de EL CID te staan. De commissaris Promotie heeft dit als zeer 
succesvol ervaren. Het bleek bij uitstek de mogelijkheid om aankomende eerstejaarsstudenten die 
niet bij het EersteJaarsWeekend aanwezig waren, iets over de SPIL te vertellen. Tevens hebben veel 
eerstejaarsstudenten zich op de informatiemarkt ingeschreven bij de SPIL en/of voor één of 
meerdere commissie(s). 
  
Alle Promotie-werkzaamheden zijn inmiddels overgedragen aan Sietske Couperus. De commissaris 
heeft er alle vertrouwen in dat ook zij een succesvol jaar zal neerzetten.    
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10. JAARPLANNING SPIL 2015/2016 

Week Datum Activiteit 

Augustus 2015 
Week 32 6 – 8 augustus               EJW 
Week 33  Faculteitsblok EL CID 
Week 34 17 augustus Start boekverkoop blok 1 
Week 36 31 augustus Eerstejaarsborrel 
 
September 2015 
Week 37 3 september SPIL-borrel 

10 september Wissel-ALV 
Week 39 21 september Lezing Diederik Samsom 
Week 40 29 september SPIL-themafeest 
 
Oktober 2015 
Week 41 8 oktober SPIL-borrel + bekendmaking Korte Reis bestemming 
 9 oktober Excursie COA 
Week 42 12 oktober Start boekverkoop blok 2 
 13 oktober Workshop Tentamentraining 
Week 43  Tentamens Blok 1 
Week 44 27 oktober Beleids-ALV 
 28 oktober Constitutieborrel 
        
November 2015 
Week 45 2 november Inschrijving Korte Reis 
Week 45 4 november Dieslezing Anouchka van Miltenburg 
 5 november Evaluatie met lunch 
 5 november Pre-lustrumborrel  
Week 46 11 november Brief inleveren Sollicitatie EJW-commissie 
 12 november Excursie SER 
 16 november Lezing Jeffrey Jonkers 
Week 47 17 november Pubquiz 
 16 – 20 november Sollicitaties EJW-commissie 
 19 november SPIL-mini-MUN Congres 
 19 november Binnenhofexcursie 
Week 48  Uitgave Debat editie 1 
 24 november SPIL-B.I.L.-feest 
 25 november Bekendmaking EJW-commissie  
 30 november Sollicitatiebrief inleveren AJW 
 30 november Hokwarming 
 
December 2015   
Week 49 2 december Kerst-ALV 
 3 december Excursie naar het Ministerie van BuZa 
 3 december SPIL-pakt-uit-borrel  
 4 december Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 
 7-10 december Sollicitatiegesprekken AJW 
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Week 50 8 december Stageavond 
Week 51  Tentamens Blok 2 
 
Januari 2016 
Week 01 7 januari Nieuwjaarsborrel + Bekendmaking Lange Reis 
  bestemming   
Week 02 11 januari Start boekverkoop blok 3 
 15 januari Pre-buitenlandactiviteit Korte Reis 
Week 03 22 januari Pre-buitenlanddiner 
Week 04 25-31 januari Korte Reis 
 
Februari 2016 
Week 05 2 februari Rellen met de ME 
 3 februari Brief inleveren Lange Reis 
 3 februari Filmavond 
 4 februari SPIL-Speciaalbiertjesborrel 
  Uitgave Debat editie 2    
Week 06 9 februari Gemeentedebat 
Week 06 11 februari Pre-Lustrumfeest 
Week 06 13 februari Ouderdag 
Week 07 15 februari Tussentijdse ALV 
 16/17 februari Brusselexcursie 
 18 februari Pubquiz 
 19 februari PvP-Debat 
Week 08 22 februari Krokusklaslezing 
 23 februari  Krokusklasfeest  
 23 februari Evaluatievloai 
  
 
Maart 2016 
Week 09 1 maart Carrièreavond 
 2 maart Collegetour Aboutaleb  
 3 maart Lezing: referendum Associatieverdrag Oekraïne 
 3 maart Kroegentocht 
Week 10 9 maart FLO-dag 
Week 10 10 maart Excursie International Criminal Court 
 11 maart  Oud-besturenborrel 
Week 11 15 maart Kroegcollege Hubert Smeets 
 15 maart Gangverenigingenfeest 
Week 12 22 maart Studentendebat: Oekraïnereferendum 

 Tentamens Blok 3 
 
April 2016 
Week 14 4-8 april Lustrumweek  
 4 april Lustrumlezing door Professor Ned Lebow 
 5 april Lustrumfeest op Quintus 
 6 april Groot Politicologisch Dictee 
 7 april Grote Sociale Activiteit 
 8 april Lustrumbal  
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 5 april IAPSS-congres 
Week 15  Uitgave Debat editie 3 
 14 april Collegetour met Carl Bernstein 
 14 april SPIL-borrel 
 15 april  PiP-Congres  
Week 16 20 april Collegeboot 
 21 april Pre-buitenlandactiviteit 
Week 17 28 april Master-activiteit BuZa  

28 april  Filmavond  
 
Mei 2016 
Week 18 2 mei Excursie Redactie Trouw 

3 mei  Bestuursinteresseborrel 
3 mei Sponsorloop voor neonatologie 

Week 19 12 mei Evaluatie vakken blok 3 + 4  
Week 20 16-20  mei Tentamens Blok 4 
 17 mei Sollicitatiebrief voor bestuur inleveren  
  (uiterlijke datum) 
Week 20 20-22 mei AlleJaarsWeekend 
Week 21 23 mei Lezing Jeroen Dijsselbloem 
 24-26 mei Sollicitaties voor bestuur 
  
Juni 2016 
Week 22 3 juni Bandjesavond 
Week 23 9 juni Bekendmaking bestuur 
Week 24 13-17 juni Hertentamens Blok 4  
 17 juni Actieve Ledendag 
 17 juni  Deadline carrièrekrant  
Week 25  Uitgave Debat editie 4 
 20 juni Pre-buitenlandactiviteit 
 21 juni Instemmings-ALV 
 22 juni Pre-buitenlanddiner 
 
Juli 2016 
 27 juni - 8 juli Lange Reis 
 
Augustus 2016 
Week 32 11, 12, 13 augustus EersteJaarsWeekend 
Week 33 15 augustus  Informatiemarkt EL CID  

17 augustus  Faculteitsblok EL CID 
 
September 2016 
Week 37 15 september               Wissel-ALV, presentatie Almanak 
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11. FINANCIEEL EINDVERSLAG 2015-2016 

Inkomsten en Uitgaven 

Inkomsten 

  Begroot  

15/16 

Herbegroot          

15/16 

Realisatie 

15/16 

Contributies * € 15.975,00 € 15.975,00 € 15.587,98 

Rente  € 150,00 € 133,92 € 133,92 

Algem. bijdrage departement 

** 

€ 1.600,00 € 1.600,00 € - 

Alumnibijdrage departement € 200,00 € 200,00 € - 

Acquisitie  € 11.500,00 € 11.500,00 € 11.687,95 

Bijdrage eigen vermogen € - € - € - 

Opname lustrumreservering € 8.911,97 € 8.911,97 € 8.911,97 

Vrienden van de SPIL € 45,00 € 40,00 € 50,41 

Overige inkomsten  € 100,00 € 100,00 € 59,03 

Totaal € 38.481,97 € 38.460,89 € 36.431,26 

Toelichting: 

* De contributie is enigszins tegengevallen, omdat de marge van 5% te nauw genomen is. Aan 
de opvolger is meegegeven om weer terug te gaan naar een marge van 10% 

** De bijdrage vanuit het departement is nog niet overgemaakt, maar dit zal naar verwachting 
snel gebeuren. 

Uitgaven 

  Begroot 15/16 Herbegroot 15/16 Realisatie 15/16 

Bestuur € 4.912,19 € 4.782,00 € 4.632,53 

Secretaris € 500,00 € 500,00 € 488,04 

Almanak € 4.250,00 € 4.250,00 € - 

Debat € 4.850,00 € 5.050,00 € 5.017,42 

Buitenland € 7.900,00 € 7.736,80 € 7.272,97 

Korte Reis € 2.000,00 € 2.000,00 € 1.546,96 
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Lange Reis € 4.200,00 € 4.200,00 € 4.200,00 

Lustrumbijdrage € 1.500,00 €1.336,80 €1.336,80 

Binnenland € 900,00 € 811,79 € 846,53 

Onderwijs € 920,00 € 887,99 € 789,80 

Faciliteiten € 2.110,00 € 2.125,00 € 2.189,77 

Acquisitie € - € 25,00 € 25,00 

ICT € 320,35 € 331,24 € 316,97 

Reserveringen € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

Lustrum € 7.411,97 € 7.575,17 € 7.575,17 

Investeringen € 430,25 € 430,25 € 367,14 

Promotie € 350,00 € 250,00 € 281,33 

IAPSS € 100,00 € 100,00 € 0,00 

PvP € 450,00 € 150,00 € 150,00 

Afschrijvingen € 562,00 € 562,00 € 562,00 

Verzekeringen € - € - € 64,68 

Onvoorzien € 1.015,21 € 1.343,65 € 680,28 

Totaal € 38.481,97 € 38.460,89 € 32.759,63 

 

Uitgaven per post 

Bestuur Begroot   

15/16 

 

Herbegroot  

15/16 

Realisatie 

15/16 

    

Actieve ledendag  € 800,00 

 

€ 800,00 € 693,50 

ABN-Amro Kosten zakelijke rekening  € 450,00 

 

€ 400,00 € 432,90 
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Kosten Algemene Ledenvergaderingen  € 500,00 

 

€ 500,00 € 475,90 

Van Den Berg-Bachelorscriptieprijs  € 100,00 

 

€ 97,47 € 97,47 

Constitutieborrelkado’s € 90,40 

 

€ 90,39 € 90,39 

Constitutieborrel SPIL  € 1.600,00 

 

€ 1.621,02 € 1.621,02 

Kantoorartikelen * € 450,00 

 

€ 450,00 € 500,35 

StoP-Contributie  

 

Exploitatie SPIL-hok  

€ 5,00 

 

€ 200,00 

 

€ 5,00 

 

€ 200,00 

€ 5,00 

 

€ 200,72 

Rondje kroeg na Wissel-ALV  

 

€ 113,40 

 

€ 113,40 € 113,40 

Medewerkers-Lunch ** € 200,00 € 143,34 € 84,65 

    

Algemene Bestuursuitgaven *** 

 

€ 200,00 

 

€ 150,00 

 

€ 116,90 

Sollicitaties bestuur 2016-2017 

 

€ 50,00 

 

€ 50,00 € 46,75 

Eerstejaars kennismakingsborrel  € 53,39 € 54,57 € 54,57 

 

‘Hok-warming’ 
€ 100,00 

 

€ 106,81 

 

€ 99,01 
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Totaal € 4.912,19 € 4.782,00 € 4.632,53 

Toelichting: 

* De kosten voor kantoorartikelen zijn hoger uitgevallen, omdat er nog net voor het eind van 
het jaar een nieuwe toner is gekocht voor de printer die het 35ste nog voor haar rekening 
neemt. 

** De medewerkers-lunch heeft veel minder gekost, doordat het Instituut Politieke 
Wetenschap de helft van de kosten voor rekening genomen heeft. 

*** Er zal naar verwachting nog een bedrag van €35,- bij komen, omdat de kosten van het 
inbinden van de bestuurshandleidingen nog niet verrekend zijn. Er is nog geen factuur 
ontvangen van het UFB.    

 

Secretaris Begroot    

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 

    

Oud-besturenborrel * € 500,00 € 500,00 € 488,04 

    

Totaal € 500,00 € 500,00 € 488,04 

    

Almanak Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 

 

 

Almanak * 

 

€ 4.250,00 

 

€ 4.250,00 

 

€ - 

Totaal € 4.250,00 € 4.250,00 € -   

  

Toelichting: 

*De factuur voor de almanak is nog niet ontvangen, maar deze zal naar verwachting tussen de 

€4.000,- en €4.100,- gaan kosten. 
 

Debat Begroot  Herbegroot Realisatie 
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15/16 

 

15/16 15/16 

  

 

€ 4.800,00 

 

€ 50,00 

  

 

4x Debat  

 

Workshops 

€ 5.050,00 

 

€ 50,00 

€ 4.965,04 

 

€ 52,38  

Totaal € 4.850,00 € 5.100,00 € 5.017,42 

 

Binnenland Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 

    

Excursies & lezingen * 

 

Gemeentedebat 

 

Dieslezing  

 

€ 300,00 

 

€ 100,00 

 

€ 500,00 

 

 

€ 300,00 

 

€ 100,00 

 

€ 411,79 

 

€ 325,76 

 

€ 108,98 

 

€ 411,79 

Totaal € 900,00 € 811,79 € 846,53 

Toelichting: 

* Er zal naar verwachting nog € 111,60 van de realisatie af gaan, omdat de lezing van minister 
Dijsselbloem vergoed wordt door de NSE. 

 

Buitenland Begroot  

15/16 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 
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Korte Reis ( €50,00 per deelnemer) 

 

Lange Reis (€140,00 per deelnemer)  

 

Pré- en postactiviteiten 

€ 2.000,00 

 

€ 4.200,00 

 

€ 200,00 

 

€ 2.000,00 

 

€ 4.200,00 

 

€ 200,00 

€ 1.546,96 

 

€ 4.200,00 

 

€ 189,21 

Lustrumbijdrage Lange Reis € 1.500,00 € 1.336,80 € 1.336,80  

    

Totaal € 7.900,00 € 7.736,80 € 23,95 

 

 

Onderwijs Begroot 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

Onderwijsevaluaties  

 

Activiteiten & workshops  

€ 100,00 

 

€ 400,00 

€ 140,00 

 

€ 350,00 

€ 116,47 

 

€ 309,58 

    

SPILMUNcongres € 120,00 

 

€ 97,99 € 97,99 

Carrière  € 300,00 € 300,00 € 265,76 
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Totaal € 920,00 € 887,99 € 789,80 

 

 

Acquisitie Begroot 

15/16 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

 

 

   

Gezamenlijke acquisitie 

 

€ - 

 

 

€ 25,00 

 

 

€ 25,00 

 

 

Totaal € - € 25,00 € 25,00 

 

 

 

Faciliteiten Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

Politicologenquizzen (2)  

 

Borrels (10)  

 

Filmavonden (2) * 

 

Feesten (4)  

 

Ouderdag 

€ 60,00 

 

€ 500,00 

 

€ 250,00 

 

€ 400,00 

 

€ 400,00 

€ 75,00 

 

€ 500,00 

 

€ 250,00 

 

€ 400,00 

 

€ 400,00 

€ 88,99 

 

€ 511,68 

 

€ 284,90 

 

€ 275,45 

 

€ 410,75 
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Bandjesavond ** € 500,00 € 500,00 € 618,00 

    

    

Totaal € 2.110,00 € 2.125,00 € 2.189,77 

Toelichting: 

*Er zal bij de filmavonden nog € 111,80 af gaan, omdat dit vergoed wordt door de NSE. Dit 
geld is nog niet ontvangen. 
**Wegens de meevaller vanuit de NSE is ervoor gekozen om meer uit te geven bij de 

bandjesavond. Zo kon er meer besteed worden aan Stichting Wereldwijd en past dit goed 
binnen het beleid van het 35ste bestuur.  

   

Promotie Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

Algemene uitgaven * € 350,00 

 

€ 250,00  € 281,33 

Totaal € 350,00 € 250,00 € 281,33 

Toelichting 

*Bij dit bedrag zullen nog kosten voor de EL CID-stand komen. Deze kostenpost was helaas 

vergeten bij de herbegroting, waardoor de realisatie uiteindelijk hoger uit zal vallen.  

 

IAPSS (International Association for  

Political Science Students) 

Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

IAPSS-contributie * 

 

€ 100,00 

 

€ 100,00 € 0,00 

Totaal € 100,00 € 100,00 € 0,00 
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Toelichting: 

*Door een administratieve fout bij IAPSS hoeft de contributie voor het jaar 2016 niet betaald 

te worden.  

ICT Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

Hosting ‘www.spilplaats.nl’ * € 168,14 

 

€ 168,14 € 245,58 

Licentie SnelStart ** € 91,71 € 91,71 € - 

    

Abonnement PC-leden € 60,50 € 71,39 € 71,39 

    

Totaal € 320,35 € 331,24 € 316,97 

Toelichting 

*De kosten voor de website zijn hoger uitgevallen, omdat er nog onverwacht extra kosten bij 

kwamen voor de domeinnaam en bescherming tegen hacken.  

** De abonnementskosten van SnelStart zijn nog niet overgemaakt, maar dit zal naar 

verwachting snel gebeuren. 

 

Reserveringen Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

Reservering 7e Lustrum der SPIL 

 

€ 1.500,00 

 

€ 1.500,00 

 

€ 1.500,00 

 

Totaal € 1.500,00 € 1.500,00 € 1.500,00 

 

Lustrum 

 

Begroot 

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 
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Lustrumuitgaven  € 7.411,97 € 7.575,17 € 7.575,17 

 

 

   

Totaal € 7.411,97 € 7.575,17 € 7.575,17 

    

 

Investeringen Begroot  

15/16 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

Flyers € 150,00 € 150,00 € 46,72 

    

Spandoek € 100,00 € 100,00 € 101,44 

    

Investeringen SPILhok * 

 

‘Twitter-feed’ website 

€ 150,00 

 

€ 30,25 

 

€ 150,00 

 

€ 30,25 

€ 188,73 

 

€ 30,25 

Totaal € 430,25 € 430,25 € 367,14 

Toelichting 

*De kosten zijn hoger uitgevallen, omdat er een nieuwe printer aangeschaft is aan het begin 

van het jaar. Deze is van de post ‘onvoorzien’ verplaatst naar ‘investeringen’. 

Verzekeringen Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

 

Realisatie 

15/16 

 

    

Verzekering camera * 

 

€ - 

 

€ - 

 

€ 64,68 

 

Totaal € - € - € 64,68 

Toelichting 

*Deze post is op aanbeveling van de KasCommissie nieuw aangemaakt. De kosten werden 

eerst geplaatst onder de post ‘onvoorzien’, maar hebben nu een eigen post gekregen. 
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Platform voor Politicologen Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 

 

Contributie  

 

€ 250,00 

 

€ 150,00 

 

€ 150,00 

 

 

   

PiP-Congres € 100,00 € - € - 

 

 

   

PvP activiteit  € 100,00 € - 

 

€ - 

Totaal € 450,00 € 150,00 € 150,00 

    

Toelichting 

Vanwege de winst die het PvP in de afgelopen jaren heeft behaald, wordt de contributie voor 
de verenigingen verlaagd en zullen het PiP-Congres en de PvP-activiteit betaald worden van 

de gemaakte winst. Er kan ook niet meer geld aan besteed worden, omdat de andere 
verenigingen hier in hun beleid geen rekening mee gehouden hadden. Hun beleids-ALV’s 

vonden namelijk veel eerder plaats dan die van de SPIL. 

 

Afschrijvingen 

 

Begroot  

15/16 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 

    

Algemene afschrijvingen  

 

€ 270,00 € 270,00 € 270,00 

    

Opkoping speldjes € 292,00 € 292,00 € 292,00 

    

Totaal € 562,00 € 562,00 € 562,00 

 

Onvoorzien Begroot  

15/16 

 

Herbegroot 

15/16 

Realisatie 

15/16 

    

Algemene uitgaven  € 1.015,21 

 

€ 1.343,65  € 680,28 

Totaal € 1.015,21 € 1.343,65 € 680,28 
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12. Eindverslag Kascommissie “Lambooij is in den olie, in den olie is Lambooij”   
 
 
Na een tussentijdse controle in januari was het een half jaar later tijd om de tweede helft van het 
financiële boekjaar der SPIL kritisch door te lichten. De vorige controle resulteerde in het oordeel dat 
mejuffrouw Lambooij weliswaar integer heeft gehandeld, maar op een aantal punten, waaronder 
‘debiteuren’ en ‘crediteuren’, een aantal slordigheden heeft laten insluipen. Nu moesten wij ditmaal tot 
onze onaangename verrassing vaststellen dat deze onregelmatigheden wederom zijn voorgekomen. 
Zowel facturen als betalingen bleken niet altijd op de goede plaats te staan. Dit kostte ons wederom 
extra controletijd.  
 
Het positieve is wel dat op deze kwestie na de boekhouding en de financiële situatie van de SPIL naar 
behoren zijn bijgehouden. De papieren administratie was op orde, en ook het lustrum is financieel in 
goede banen geleid en keurig afgerond. Ook over de andere subbegrotingen, zoals die van de Lange 
Reis en het EJW, is de KasCo zeer te spreken. 
 
Wij kunnen daarmee concluderen dat de penningmeester haar taken naar behoren heeft verricht, zeker 
tegen de achtergrond van haar dubbelfunctie penningmeester-commissaris faciliteiten. Als laatste 
kanttekening willen wij, gezien de afkomst van haar opvolgster, toevoegen dat een Limburg(s)e(r) zijn 
of haar afkomst verloochent door Multivlaai-taart aan te bieden. Wij geven dan ook graag mee dat een 
ambachtelijke Limburgse vloai gepaster zou zijn geweest. 
 
Ondanks onze verbolgenheid over dit laatst genoemde feit, kan de SPIL met trots en tevredenheid 
terugkijken op het penningmeesterschap van mejuffrouw Lambooij. Bovendien heeft de KasCo alle 
vertrouwen in haar opvolgster, die reeds zichtbaar buitengewone belangstelling heeft getoond voor 
hetgeen tijdens de controle aan bod is gekomen. 
 
Er is geen olie meer in den lamp. Wij hopen dat Embregts den olie, in tegenstelling tot Den Uyl, rechts 
laat liggen. 
 
Was getekend, 
 
De heer J.C. Valkenburg 
De heer J. Stam 
 
Kascommissie 2015-2016 “Lambooij is in den olie, in den olie is Lambooij” 
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Bijlage 1 – Realisatie Korte Reis 

 

    

       

 INKOMSTEN       

       

   p.p.   Begroot   p.p.   Herbegroot   Realisatie  

 SPIL-bijdrage   €        50,00   €      2.000,00   €           50,00   €      1.850,00   €      1.850,00  

 Deelnemersbijdrage   €     150,00   €      5.550,00   €         150,00   €      5.550,00   €      5.550,00  

       

       

       

       

       

       

       

       

       

       

       

       

   €     200,00   €     7.550,00    €     7.400,00   €     7.400,00  
       

     Balans 
realisatie  

  

       

 Balans realisatie   €     650,58      
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UITGAVEN        

       
   p.p.   Begroot   p.p   Herbegroot   Realisatie  

 Accommodatie        

 Industrie Palast     €   75,03   €      3.001,30   €      74,69   €   2.763,50   €  2.763,50  
Reizen       

Busreis    €     52,00   €        2.080,00   €        56,22   €     2.080,00   €    2.087,44  

Openbaar Vervoer Berlijn - Berlin Card   €     34,50   €        1.276,50   €      35,50   €   1.313,50   €  1.328,50  

 Culturele Activiteiten         

 Stasi Museum     €      5,90   €         218,30   €        5,90   €      218,30   €     211,00  

 Joods Museum    €       4,62   €         170,94   €          4,62   €        170,94   €       159,00  

Zaal afspraak Jeroen Wollaars  2,41  €             89,00   €          2,41   €          89,00   €         91,95  

Overig        

Reader    €      2,50   €         100,00   €        2,70   €      100,00   €       67,00  
Spreker pre-buitenland activiteit    €       0,25   €             10,00   €          0,27   €          10,00   €               -    

 Telefoonkosten     €      0,88   €           35,00   €        0,95   €        35,00   €       30,71  

 Onvoorzien     €     10,00   €           400,00   €      10,00   €      370,00   €              -    
Cadeau Sprekers    €           -     €                  -     €          1,00   €          37,00   €         10,32  

       

       

   € 174,53   €     6.981,04   €   183,25   €  6.780,24   € 6.749,42  
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Bijlage 2 – Realisatie Lange Reis 
 
 
INKOMSTEN 

   p.p.   Begroot   p.p.   Herbegroot   Realisatie  

 SPIL-bijdrage   €     140,00   €      4.200,00     €      4.200,00  

 CASSA    €        50,00   €      1.500,00     €         860,54  

 Deelnemersbijdrage   €     750,00   €   22.500,00     €   22.500,00  

 Lustrumbijdrage    €        44,56   €      1.336,80     €      1.336,80  

 Instituutsbijdrage   €        50,00   €      1.500,00     €         979,19  

       

       

       

       

       

       

       

   €  1.034,56   €   31.036,80    €             -     €   29.876,53  

       

       

     Balans realisatie   €            -0,00  

       
       

 
UITGAVEN 
 

       

   p.p.   Begroot   p.p   Herbegroot   Realisatie  

 Accommodatie        

 Hostel     €     240,00   €         7.200,00   €      216,36   €      6.490,82   €    6.490,82  
Reizen       

Vliegtickets    €       700,00   €         21.000,00   €        700,00   €      21.000,00   €    21.000,00  

Vervoer binnen de stad   €         60,00   €           1.800,00   €         80,00   €      2.400,00   €    1.849,59  

 Culturele activiteiten         

 Musea    €              -     €                     -     €               -     €                  -     €                -    
       

Overig        

Reader    €           3,33   €              100,00   €           1,65   €            49,36   €         49,36  
Telefoonkosten    €         1,67   €              50,00   €           2,00   €            60,00   €         85,56  
Cadeaus voor sprekers    €           1,00   €                30,00   €                -     €                   -     €                -    

Wisselkosten    €           3,33   €              100,00   €            3,33   €           100,00   -  

Onvoorzien   €         12,23   €              366,90   €          17,82   €           534,60   €           58,06  

 Esta    €         13,00   €              390,00   €          13,40   €           402,00   €         343,14  

       

   €  1.034,56   €      31.036,90   €   1.034,56   €   31.036,78   € 29.876,53  
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Bijlage 3 – Realisatie AlleJaarsWeekend (AJW) 
 
INKOMSTEN 
 

 Aantal Bijdrage Totaal 

Deelnemers 32  €      62,00   € 1.984,00  

Borg    €    500,00  

    

Totaal:    € 2.484,00  

    

 
UITGAVEN 
 

 Aantal Personen Bijdrage Totaal 
Verblijf     €  1.264,00  

Overnachting 2 32  €    39,50   €  1.264,00  

Vervoer     €     364,80  

Trein     €     364,80  

Activiteiten     €     265,58  

Bierbrouwerij 1 32  €       7,84   €     251,00  

Vossenjachtspel     €        14,58  

Tunnelspel     -  

Overige kosten     €     542,35  

Borg     €     500,00  

Printkosten     €        20,00  

Teruggevloeid geld naar SPIL     €        22,35  

Onvoorzien     €        47,27  

     

     

Totaal:     €  2.484,00  

     

 
 
Balans AJW 2016    € -    
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Bijlage 4 – Realisatie EersteJaarsWeekend (EJW) 
 
 
INKOMSTEN      

 Aantal Bijdrage Totaal Opm. Realisatie 

      

Deelnemers 81  € 36,00   € 2.916,00    € 2.916,00  

Huidig bestuur 7  € 26,00   € 182,00    € 182,00  

Aankomend bestuur 4  € 26,00   € 104,00    € 104,00  

Commissie 6  € 26,00   € 156,00    € 156,00  

Statiegeld (kratten bier + 
flessen) 

32  € 3,50   € 112,00    € 97,80  

Statiegeld (op flessen) - -  € 10,00    € 4,45  

Statiegeld (op AH kratten) -  € 4,00  -   € 124,00  

Statiegeld (totaal)    € 122,00    € 226,25  

Borg    € 150,00    € 150,00  

      

      

Totaal:    € 3.752,00    € 3.734,25  

      

 
UITGAVEN 
 

 Aantal Personen Bijdrage Totaal 
Verblijf     €  1.264,00  

Overnachting 2 32  €    39,50   €  1.264,00  

Vervoer     €     364,80  

Trein     €     364,80  

Activiteiten     €     265,58  

Bierbrouwerij 1 32  €       7,84   €     251,00  

Vossenjachtspel     €        14,58  

Tunnelspel     -  

Overige kosten     €     542,35  

Borg     €     500,00  

Printkosten     €        20,00  

Teruggevloeid geld naar SPIL     €        22,35  

Onvoorzien     €        47,27  

     

     

Totaal:     €  2.484,00  

     

Balans EJW 2016:  € -00   

 


